

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် Video Conferencing စနစ်ဖြင့် ကျင်းပသည့် (၃၇)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးသို့ ပါဝင်တက်ရောက်

အာဆီယံခေါင်းဆောင်များက နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်အား အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲတွင် အောင်မြင်မှုရရှိခဲ့သည့်အတွက် ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ပြုကြောင်း ပြောကြား



နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၂
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၊ နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်သည် ယနေ့ နံနက် ၈ နာရီတွင် Video Conferencing စနစ်ဖြင့် ကျင်းပ ပြုလုပ်သည့် (၃၇)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်း အဝေး၏ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားနှင့် (၃၇)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ ထိပ်သီးအစည်းအဝေး၏ မျက်နှာစုံညီအစည်းအဝေးတို့သို့ နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ပါဝင် တက်ရောက်သည်။

(၃၇)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေး၏ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် ဗီယက်နမ်ယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့က အနုပညာအကများဖြင့် ဖျော်ဖြေတင်ဆက်ပြီးနောက် အာဆီယံသီချင်းကို သီဆိုသည်။ ထို့နောက် ဗီယက်နမ် ဆိုရှယ်လစ်သမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ Mr. Nguyen Phu Trong က ကြိုဆိုနှုတ်ခွန်းဆက်စကားနှင့် ဝန်ကြီးချုပ် Mr. Nguyen Xuan Phuc က အဖွင့်အမှာစကားများ အသီးသီးပြောကြား ၍ (၃၇)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးကို ဖွင့်လှစ်သည်။

(၃၇)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေး၏ မျက်နှာစုံညီအစည်းအဝေးတွင် အာဆီယံအလှည့်ကျဥက္ကဋ္ဌ

ဖြစ်သည့် ဗီယက်နမ်ဆိုရှယ်လစ်သမ္မတနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် Mr. Nguyen Xuan Phuc က သဘာပတိအဖြစ် ဆောင်ရွက် ပြီး ထိပ်သီးအစည်းအဝေးသို့ အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများမှ ခေါင်းဆောင်များ၊ အာဆီယံအတွင်းရေးမှူးချုပ်နှင့် ကမ္ဘာ့ ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်တို့ ပါဝင် တက်ရောက်ကြသည်။ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတွင် အာဆီယံခေါင်းဆောင်များက အာဆီယံအသိုက်အဝန်း တည်ထောင်ရေးဆိုင်ရာ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်မှုများ၊ အာဆီယံ၏ ပြင်ပဆက်ဆံရေး၊ အာဆီယံ၏ အချက်အချာ ကျမှု ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် ဒေသတွင်းနှင့် နိုင်ငံ တကာရေးရာကိစ္စရပ်များအပေါ်တွင် အမြင်ချင်းဖလှယ် ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

ထို့ပြင် အာဆီယံခေါင်းဆောင်များက ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် အတွင်း အာဆီယံကို အောင်မြင်စွာ ဦးဆောင်မှုပေးနိုင်ခဲ့ သည့်အတွက် ဗီယက်နမ်နိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်အား ချီးကျူး ဂုဏ်ပြုကြောင်းနှင့် မြန်မာနိုင်ငံတွင် မကြာသေးမီက ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သည့် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲတွင် အောင်မြင်မှုရရှိခဲ့သည့်အတွက် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံ ပုဂ္ဂိုလ်အား ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ပြုကြောင်း ထည့်သွင်း ပြောကြားခဲ့ကြသည်။ စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ □

ပါဝင် တက်ရောက်

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် Video Conferencing စနစ်ဖြင့် ကျင်းပ ပြုလုပ်သည့် (၃၇)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေး၏ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားနှင့် (၃၇)ကြိမ် မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်း အဝေး၏ မျက်နှာစုံညီအစည်းအဝေး တို့သို့ နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးဌာနမှ ပါဝင်တက်ရောက်စဉ်။



KBZ BANK

BEST BANK IN MYANMAR

Awarded by **World Finance** | Awarded by **Euromoney** | Awarded by **The FinanceAsia**

မြန်မာ့

ကာကွယ်ထိန်းချုပ်ရေး မဖြစ်မနေလိုက်နာ

မြန်မာနိုင်ငံ၌ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ဖြစ်ပွားနေဆဲဖြစ်ပြီး လက်ရှိ၌ အသက်ရှူလမ်းကြောင်းဆိုင်ရာ ကူးစက်ရောဂါဖြစ်ပွားမှုအခြေအနေမှာ တန်းနေသည့် သဘောရှိသည်။ ဓာတ်ခွဲစစ်ဆေးပြီး ရောဂါပိုးတွေ့ အတည်ပြုလူနာများမှာ နေ့စဉ် တစ်ထောင်ဝန်းကျင်ရှိနေဆဲဖြစ်ပြီး သေဆုံးသူဦးရေမှာမူ လျော့ကျလာရာ လာမည့်ရက်သတ္တပတ်ကာလများ၌ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါနှင့်ပတ်သက်၍ အကောင်းအဆိုး အကြောင်းအကျိုး ပိုမိုသိလာနိုင်မည်ဖြစ်သည်။

ယခုအခါ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကမ္ဘာအနှံ့ကူးစက်ဖြစ်ပွားနေမှု အခြေအနေမှာ တစ်နှစ်ပြည့်လုကာလသို့ ရောက်ရှိနေပြီး မြန်မာနိုင်ငံနှင့်အတူ ကမ္ဘာနိုင်ငံအများ ရောဂါဖြစ်ပွားမှုကို ဆက်လက်ခံနေရဆဲဖြစ်သည်။ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါသည် လူသားများနှင့်အတူရှိနေပြီး ဆက်လက်၍လည်း ရှိနေဦးမည်ဖြစ်ရာ အန္တရာယ်နှင့်အတူ နေရမည်ဆိုပါက ရောဂါကာကွယ်ဆေးရရှိရေးနှင့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါနှင့်ပတ်သက်သည့် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်း၊ စည်းကမ်းများ လိုက်နာစောင့်ထိန်းရေး အထူးလိုအပ်သည်။

ယခုအခါ ကမ္ဘာပေါ်တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး ထုတ်လုပ်နိုင်ပြီဟုဆိုသော်လည်း ရေရေရာရာ တိတိကျကျ အာမခံချက် ခိုင်ခိုင်မာမာ ရှိသည့်ဆေး မတွေ့သေးပေ။ အစွမ်းထက်မြက်သည့် ကိုဗစ်-၁၉ ဆေးဝါး ထုတ်လုပ်နိုင်ရန် ကမ္ဘာနိုင်ငံများနှင့် ဆေးကုမ္ပဏီများက ကြိုးပမ်းအားထုတ်နေသော်လည်း ယနေ့အချိန်အထိ မည်သည့်နိုင်ငံ၊ မည်သည့်ကုမ္ပဏီတို့က ထုတ်လုပ်သောဆေးအမျိုးမျိုးမှာ အလုံးစုံပြည့်စုံပြီးမြောက်ခြင်း မရှိသေးပေ။ လက်တွေ့စမ်းသပ်သုတေသနပြုမှုများ အောင်မြင်ပြီးစီးပြီး စွမ်းရည်ထက်မြက်သည့်ဆေး ဝေါပေါက်လာသည့်အချိန်တွင် မြန်မာနိုင်ငံ၌လည်း ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံရေးလုပ်ငန်းများကို စီစဉ်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်သည်။

ရောဂါကာကွယ်ဆေးသည် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ၏အခြေအနေ အရင်းအမြစ်ပေါ်တွင်မူတည်၍ ထုတ်လုပ်ထားခြင်းဖြစ်သော်လည်း ဖြစ်ပွားရာ နိုင်ငံအပေါ်မူတည်ပြီး ရောဂါ၏သဘောသဘာဝကွဲပြားသဖြင့် ခန့်မှန်းရခက်သည့် ပိုးတစ်မျိုးဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် ကာကွယ်ဆေးအမျိုးမျိုးသည် ရာခိုင်နှုန်းပြည့်အာမခံချက်ရှိသည်ဟု မဆိုသာသဖြင့် ပြည်သူများအနေဖြင့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကိုသာမက အခြားရောဂါများပါမကျန် ကင်းဝေးနိုင်ရေးအတွက် မိမိကိုယ်မိမိ ဂရုစိုက်ဖို့သာလိုအပ်သည်။

အမှန်တကယ် အစွမ်းထက်သော ကိုဗစ်-၁၉ ဆေးပေါ်လာပါက မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ချက်ချင်းဝယ်ယူဆောင်ရွက်ပေးသွားနိုင်ရန် စီစဉ်ထားပြီး ဝယ်ယူရေး၊ ထားသိုရေး၊ ဦးစားပေးထိုးနှံရေး စသည်တို့ကို ဘက်စုံစီစဉ်ထားသည်ဟုဆိုရသည်။ ထို့အပြင် ကာကွယ်ဆေးပေါ်လာပါက အရည်အသွေးမပြည့်ဝသောဆေးများ တရားမဝင်လမ်းကြောင်းမှ ဝင်ရောက်ခြင်းနှင့် တရားမဝင်ထိုးနှံခြင်းတို့ကို တားဆီးသွားနိုင်ရန် ဆောင်ရွက်ထားသည်။ ကာကွယ်ဆေးရရှိခဲ့ပါကလည်း တစ်နိုင်ငံလုံးအတိုင်းအတာဖြင့် လွှမ်းမိုးကာကွယ်ဆေးထိုးနှံရန်မှာ လွယ်ကူမည်မဟုတ်ပေ။

ထို့ကြောင့် လက်ရှိဖြစ်ပွားနေသော ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကာကွယ်ရေးနှင့် ထိန်းချုပ်ရေးစည်းကမ်းများကို ဆက်လက်လိုက်နာဆောင်ရွက်မည်ဟုသည့် အရေးကြီးသောအချက်များကို ပြည်သူလူထုအတွင်း ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် နှံ့နှံ့စပ်စပ် ထုံမွမ်းသိရှိနေအောင် ဆောင်ရွက်သွားရမည်ဖြစ်ပြီး မလိုက်နာသူများကိုလည်း စည်းမျဉ်း၊ စည်းကမ်းဥပဒေတို့နှင့်အညီ လက်တွေ့ကျကျ ထိထိရောက်ရောက် အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဆိုပါက ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ် ထိန်းချုပ်ရေး လက်တွေ့အောင်မြင်မည်ဖြစ်သည်။

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါသည် လူစုလူဝေးစုဝေးရာများတွင် အများဆုံးဖြစ်ပွားသဖြင့် လတ်တလောအသက်ရှူလမ်းကြောင်းဆိုင်ရာရောဂါ (COVID-19) ကြိုတင်ကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းများနှင့်ပတ်သက်၍ လူစုဝေးခြင်းဆိုင်ရာ ကိစ္စများကို အခြေအနေအလိုက် ပြင်ဆင်ထုတ်ပြန်အသိပေးခဲ့သည်။ ယခုအခါ စုဝေးခြင်းဆိုင်ရာတို့ကို ခြွင်းချက်သတ်မှတ်ပေးခဲ့သည့် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲများ အောင်မြင်စွာကျင်းပခဲ့ပြီးဖြစ်သော်လည်း လူစုလူဝေးများ ရှိနေသေးသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။ ထို့ကြောင့် ယခုအချိန်သည် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဖြစ်ပွားနိုင်သည့်အန္တရာယ် ကြီးမားနေသည်ဖြစ်၍ ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာနက ထုတ်ပြန်ထားသည့် အမိန့်၊ ညွှန်ကြားချက်များကို တိကျစွာလိုက်နာရန်နှင့် ပျက်ကွက်ပါက တည်ဆဲစည်းမျဉ်း၊ စည်းကမ်း၊ ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများနှင့်အညီ ထိရောက်စွာ အရေးယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း နိုင်ငံဘာလ ၁၀ ရက်နေ့က ထပ်မံအမိန့်ထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။

သို့ဖြစ်ရာ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်ရောဂါ ဖြစ်ပွားနေဆဲ ကာလဖြစ်၍ ကာကွယ်ဆေးမရမီ ကြားကာလတွင် ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာနက ထုတ်ပြန်ထားသော စည်းမျဉ်း၊ စည်းကမ်း၊ ဥပဒေ၊ အမိန့်၊ ညွှန်ကြားချက်များကို တိကျစွာလိုက်နာကြရမည်ဖြစ်ပြီး လိုက်နာရန် ပျက်ကွက်ပါက အရေးယူအပြစ်ပေးခြင်း ခံရနိုင်ကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံ ပြန်တမ်း

ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်းအကြီးအမှူး ပြောင်းရွှေ့ခန့်ထားခြင်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ လေ့လာဆန်းစစ် အကဲဖြတ်ရေးအဖွဲ့ (သုတေသန) ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာစိုင်းကျော်နိုင်ဦးကို နည်းပညာ၊ သက်မွေးပညာနှင့် လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာန၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်အဖြစ် တာဝန်ဝတ္တရားများကို စတင်ဆောင်ရွက်သည့်နေ့မှစ၍ ပြောင်းရွှေ့ခန့်ထားလိုက်သည်။

ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် နှစ်(၁၀၀)ပြည့် အထိမ်းအမှတ် ရုပ်မြင်သံကြား ဉာဏ်စမ်းပဟေဠိပြိုင်ပွဲ ရိုက်ကူး

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၁၂ သိမ်းမြှင့်တင်ရန် အဓိက ဦးတည်ချက်များဖြင့် တက္ကသိုလ်ဂုဏ်ဆောင် ပုဂ္ဂိုလ်များ၏ စွမ်းဆောင်မှုများ ဖော်ထုတ်ခြင်း၊ တက္ကသိုလ်၏ ထင်ရှားကျော်ကြားခဲ့သော ပုံရိပ်များကို အထိမ်းအမှတ် အစီအစဉ်များကို ကျင်းပလျက်ရှိသည်။ ရန်ကုန် တက္ကသိုလ်၏ အောင်မြင်မှုများကို အတုယူရင်း ပညာရေးအဆင့်အတန်း မြှင့်တင်ရန် ဝိုင်းဝန်းကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်နိုင်ရန် စသည့်ရည်ရွယ်ချက်များဖြင့် ပြုလုပ်သည့် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် နှစ်(၁၀၀)ပြည့်အထိမ်းအမှတ် ရုပ်မြင်သံကြား ဉာဏ်စမ်း ပဟေဠိပြိုင်ပွဲ ရိုက်ကူးမှုများကို နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက်မှ စတင်ကာ ရန်ကုန်မြို့ မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား စတူဒီယိုတွင် ရိုက်ကူးလျက်ရှိသည်။



ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်၊ ဒဂုံတက္ကသိုလ်နှင့် ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းတက္ကသိုလ်များမှ တစ်ဖွဲ့လျှင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ သုံးဦးတို့ဖြင့် စုစုပေါင်းအဖွဲ့ ၁၄ ဖွဲ့ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ကြမည်ဖြစ်ပြီး ရုပ်မြင်သံကြား ဉာဏ်စမ်းပဟေဠိပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ်များအဖြစ် Level (1)၊ Level (2) နှင့် နောက်ဆုံး Final ပွဲစဉ်များကို ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်သည်။ Final ပွဲစဉ်သို့ တက်ရောက်လာသည့် အဖွဲ့လေးဖွဲ့ကို ထပ်မံယှဉ်ပြိုင်စေပြီး ပထမဆုံးအဖြစ် ငွေကျပ်ခြောက်သိန်း၊ ဆုတံဆိပ်နှင့် ဂုဏ်ပြုလက်မှတ်၊ ဒုတိယဆုအဖြစ် ငွေကျပ် ၄၅၀၀၀၊ ဆုတံဆိပ်နှင့် ဂုဏ်ပြုလက်မှတ်၊ တတိယဆုအဖြစ် ငွေကျပ်သုံးသိန်း၊ ဆုတံဆိပ်နှင့် ဂုဏ်ပြုလက်မှတ်နှင့် နှစ်သိမ့်ဆုအဖြစ် ငွေကျပ် ၁၅၀၀၀ တို့ကို ချီးမြှင့်ပေးမည်ဖြစ်သည်။ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်နှစ်(၁၀၀)ပြည့် အထိမ်းအမှတ် ရုပ်မြင်သံကြား ဉာဏ်စမ်းပဟေဠိပြိုင်ပွဲ ရိုက်ကူးမှု ပွဲစဉ်များကို မကြာမီ မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြားက ထုတ်လွှင့်ပြသသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းဈေးကွက် (၁၂-၁၁-၂၀၂၀)

ကုမ္ပဏီအမည်	အစွင့်ဈေး (ကျပ်)	အပိတ်ဈေး (ကျပ်)	ရှယ်ယာ စောင်ရေ	ရှယ်ယာတန်ဖိုး (ကျပ်)	MCB	၈,၅၀၀	၈,၂၀၀	၁၃၀	၁,၁၀၄,၂၀၀
FMI	၁၀,၀၀၀	၁၀,၀၀၀	၂,၀၃၄	၂၀,၂၈၀,၀၀၀	FPB	၂၂,၀၀၀	၂၂,၀၀၀	၀	၀
MTSH	၃,၇၀၀	၃,၇၀၀	၁,၅၉၂	၅,၈၇၂,၃၀၀	TMH	၂,၇၅၀	၂,၇၅၀	၉၀၇	၂,၄၄၉,၀၀၀
					EFR	၄,၂၀၀	၄,၂၀၀	၅၂	၂၁၈,၄၀၀

ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းမှ ရယူသည်။

ရွှေဈေး၊ စက်သုံးဆီဈေးနှင့် နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၂

ရန်ကုန်(ရွှေဈေး) ၁၃၁၀၀၀၀	မန္တလေး(ရွှေဈေး) ၁၃၁၀၀၀၀	နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း	မြန်မာငွေကျပ်
စက်သုံးဆီအမျိုးအစား	ရန်ကုန်	(က) အမေရိကန်	တစ်ဒေါ်လာ = ၁၂၉၇.၁
(က) အဆင့်မြင့်ဒီဇယ်	၅၁၀/၅၆၀ ကျပ်	(ခ) ဥရောပ	တစ်ယူရို = ၁၅၂၉.၅
(ခ) ဒီဇယ်	၅၀၀/၅၄၅ ကျပ်	(ဂ) တရုတ်	တစ်ယွမ် = ၁၉၅.၇၅
(ဂ) အောက်တိုန်း ၉၅	၆၀၅/၆၂၀ ကျပ်	(ဃ) ထိုင်း	တစ်ဘတ် = ၄၂.၈၀၉
(ဃ) အောက်တိုန်း ၉၂	၄၇၅/၅၀၅ ကျပ်	(င) မလေးရှား	တစ်ရင်းဂစ် = ၃၃.၆၅
ရန်ကုန် လက်ကားဈေး		(စ) အိန္ဒိယ	တစ်ရူပီး = ၁၇.၃၆၆
ဒီဇယ်	တစ်လီတာ ၄၅၅/၄၆၀ ကျပ်	(ဆ) ဩစတြေးလျ	တစ်ဒေါ်လာ = ၉၄၂.၀၀
အဆင့်မြင့်ဒီဇယ်	တစ်လီတာ ၄၆၅/၄၇၀ ကျပ်	(ဇ) စင်ကာပူ	တစ်ဒေါ်လာ = ၉၆၁.၁၀
အောက်တိုန်း ၉၂	တစ်လီတာ ၄၅၅/၄၄၅ ကျပ်	(ဈ) ဂျပန်	တစ်ရာယန်း = ၁၂၃.၀
		(ည) တောင်ကိုရီးယား	တစ်ရာဝမ် = ၁၁၆.၃၄

(မြန်မာနိုင်ငံ စက်သုံးဆီအသင်း)

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဗဟိုဘဏ်ဝက်ဘ်ဆိုက်မှ ရယူသည်။



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် video conferencing စနစ်ဖြင့် ကျင်းပသည့် (၃၇)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေး၏ မျက်နှာစုံညီအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်စဉ်။

ရေဖုံးမှ

အစည်းအဝေးတွင် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်က မိန့်ခွန်းတစ်ရပ်ပြောကြားရာ၌ ပထဝီမဟာဗျူဟာ အခင်းအကျင်းပြောင်းလဲနေခြင်းနှင့် အင်အားကြီးနိုင်ငံများအကြား တင်းမာမှုဖြင့်တက်လာခြင်းတို့ကို ထိရောက်စွာ ရင်ဆိုင်တုံ့ပြန်နိုင်ရန်အတွက် အာဆီယံအနေဖြင့် အဖွဲ့အစည်းအတွင်း စည်းလုံးညီညွတ်မှုနှင့် ပြင်ပ၏ တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုတို့ကို တိုးမြှင့်ဖော်ဆောင်သွားရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ သဘောထားကွဲပြားမှုဖြင့်တက်ပြီး မဟာမိတ်အုပ်စုအသစ်များ တည်ထောင်ရန် ကြိုးပမ်းမှုများ ရှိလာချိန်တွင် အာဆီယံ၏စည်းလုံးညီညွတ်မှုနှင့် အချက်အချာကျမှုတို့ကို ပိုမိုတိုးတက်ခိုင်မာစေရန် အရေးကြီးကြောင်း၊ အာဆီယံ၏မျှော်မှန်းချက်ဖြစ်သော ပြင်ပကို မျှော်ကြည့်သည့် အာဆီယံအသိုက်အဝန်းကို ထူထောင်ရာတွင် ပြင်ပဆက်ဆံရေးသည် အရေးပါသည့်မဏ္ဍိုင်တစ်ရပ် ဖြစ်ရာ အာဆီယံနှင့် မိတ်ဖက်ဆက်ဆံရေးထူထောင်လိုသည့်နိုင်ငံများ တိုးတက်များပြားလာခြင်းကို စီမံဆောင်ရွက်နိုင်ရန်နှင့် အာဆီယံဦးဆောင်သည့် ယန္တရားများတွင် အာဆီယံ၏အချက်အချာကျမှုကို ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းရန် အရေးကြီးကြောင်း ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့သည်။

သဟဇာတရှိမှုပျက်ပြားစေခဲ့

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်က ရခိုင်အရေးကိစ္စနှင့် ပတ်သက်၍ မလေးရှားဝန်ကြီးချုပ်၏ ဆွေးနွေးချက်အပေါ် တုံ့ပြန်ပြောကြားရာတွင် နိုင်ငံတစ်ဝန်း၌ ဘေးကင်းလုံခြုံမှု၊ တရားမျှတမှုနှင့် အသိုက်အဝန်းများအကြား သဟဇာတရှိမှုတို့ကို ဖော်ဆောင်ရေးအတွက် မြန်မာအစိုးရအနေဖြင့် အကောင်းဆုံး ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ နေရပ်စွန့်ခွာသူများ၏အရေးကိစ္စကို ဖြေရှင်းရာတွင် မိမိတို့အနေဖြင့် အတူတကွ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားကြရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံဖြတ်ကျော်ရာဇဝတ်မှုကျူးလွန်သူ

များသည် နည်းပညာကို အလွဲသုံးစားပြု၍ COVID-19 ကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသည့် ပုံမှန်အနေအထားသစ်နှင့်အညီ အလျင်အမြန်ပြုပြင်၍ လှုပ်ရှားမှုများ ပြုလုပ်လာနိုင်သည့်အတွက် လူကုန်ကူးမှုပြဿနာသည် ဒေသအတွက် အန္တရာယ်ကြီးမားနေဆဲဖြစ်ကြောင်း၊ မည်သည့်ပုံသဏ္ဍာန်ဖြင့်ဖြစ်စေ လူကုန်ကူးမှုပြဿနာကို သည်းခံခွင့်လွှတ်ခြင်း ပြုရမည်မဟုတ်သကဲ့သို့ ရခိုင်အရေးကိစ္စနှင့် အတွင်းကျကျ ဆက်စပ်မှုရှိနေသည့် အကြမ်းဖက်ဝါဒ (Terrorism) ကိုလည်း မည်သည့်နည်းနှင့်မျှ လက်ခံခြင်းမပြုကြရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ အကြမ်းဖက်ဝါဒသည် ရခိုင်ပြည်နယ်ရှိ အသိုက်အဝန်းများအကြား သဟဇာတရှိမှုကို ပျက်ပြားစေခဲ့သည်



ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရေးရာ စွမ်းရည်မြှင့်တင်ရေးအကြံပေးအဖွဲ့ခေါင်းဆောင် ဒေါ်စုစုလွင် “COVID-19 အလွန်ကာလ၌ စည်းလုံးညီညွတ်၍ ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲပြီး အားလုံးပါဝင်သည့် အာဆီယံအသိုက်အဝန်းတစ်ရပ်ကို ထူထောင်ရာတွင် အမျိုးသမီးများ၏အခန်းကဏ္ဍမြှင့်တင်ရေး” ခေါင်းစဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ ပါဝင်ဆွေးနွေးစဉ်။

အလျောက် အသိုက်အဝန်းများကို ပိုမိုကျပြားမှုဖြစ်ပေါ်စေသည့် အကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်များနှင့် ယင်းတို့၏ ဝါဒဖြန့်မှုများကို ရပ်တန့်အောင် ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် နှစ်ဦးနှစ်ဖက် အကျိုးစီးပွားနှင့် စိုးရိမ်ပူပန်မှုတို့နှင့် သက်ဆိုင်သည့် အဆိုပါပြဿနာများကို ဖြေရှင်းရာတွင် အတူတကွ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကြရန် အရေးကြီးကြောင်း အလေးထားပြောကြားခဲ့သည်။ ထို့ပြင် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်က မကြာသေးမီက မြန်မာနိုင်ငံ၌ အောင်မြင်စွာ ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သည့် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ၏ ရလဒ်နှင့်ပတ်သက်၍ မိမိအား ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ပြုကြောင်း ထုတ်ဖော်ပြောဆိုခဲ့ကြသည့်အတွက် အာဆီယံခေါင်းဆောင်

များကို ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့သည်။ (၃၇)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေး၏ မျက်နှာစုံညီအစည်းအဝေးအပြီးတွင် အာဆီယံအသိုက်အဝန်းမျှော်မှန်းချက် အခြေပြုမြေပုံ (၂၀၂၅) ၏ ကာလလယ်သုံးသပ်ချက်နှင့် အာဆီယံ၏ ဘက်စုံပြန်လည်ထူထောင်ရေးမူဘောင်တို့ကို တရားဝင်ထုတ်ပြန်ခြင်းနှင့် အာဆီယံဒေသတွင်း ဆေးပစ္စည်းအထောက်အပံ့များ သိုလှောင်ထားရှိမှုစတင်ခြင်းဆိုင်ရာ အခမ်းအနားကို ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သည်။

တက်ရောက်ဆွေးနွေး

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်၏ ကိုယ်စားအဖြစ်ပြည်ဆိုင်ရာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဝန်ကြီးဌာနပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကျော်တင်သည် မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ဆက်လက်ကျင်းပသည့် (၂၃)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ-တရုတ်ထိပ်သီးအစည်းအဝေး၊ (၂၃)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ-ဂျပန် ထိပ်သီးအစည်းအဝေး၊ (၂၁)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ-ကိုရီးယားထိပ်သီးအစည်းအဝေး၊ (၁၇)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ-အိန္ဒိယ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှင့် အာဆီယံအမျိုးသမီးခေါင်းဆောင်များ၏ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတို့သို့ ပါဝင်တက်ရောက်ဆွေးနွေးခဲ့သည်။ ဆွေးနွေးဖက်နိုင်ငံများနှင့် ကျင်းပပြုလုပ်သည့် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးများတွင် ခေါင်းဆောင်များက အနာဂတ်တွင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတိုးမြှင့်နိုင်မည့် အခြေအနေများနှင့် ဒေသတွင်းနှင့် နိုင်ငံတကာရေးရာကိစ္စရပ်များကို အမြင်ချင်းဖလှယ်ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ (၂၃)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ-ဂျပန် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတွင် အရေးပေါ်ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးနှင့် ရောဂါအသစ်များဆိုင်ရာ အာဆီယံဗဟိုဌာနကို ထူထောင်ကြောင်း ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့သည်။

ပါဝင်တက်ရောက်

ကျင်းပပြုလုပ်သည့် အာဆီယံအမျိုးသမီးခေါင်းဆောင်များ၏ ပထမဆုံးအကြိမ် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကို ညနေပိုင်းတွင် ဆက်လက်ကျင်းပရာ အစည်းအဝေးသို့ အာဆီယံခေါင်းဆောင်များ၊ နယ်သာလန်နိုင်ငံ ဘုရင်မ၊ ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ်၏ ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ အထူးအကြံပေးအရာရှိ၊ ကမ္ဘာ့ဘဏ်၏ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ၊ အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများရှိ ကဏ္ဍအသီးသီးမှ အမျိုးသမီးခေါင်းဆောင်များနှင့် အာဆီယံအတွင်းရေးမှူးချုပ်တို့ ပါဝင်တက်ရောက်ကြသည်။

အဆိုပါထိပ်သီးအစည်းအဝေးသို့ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရေးရာ စွမ်းရည်မြှင့်တင်ရေးအကြံပေးအဖွဲ့ခေါင်းဆောင်၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဒေါ်စုစုလွင်သည် မြန်မာနိုင်ငံကိုယ်စားပြု အမျိုးသမီးခေါင်းဆောင်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ပါဝင်တက်ရောက်ခဲ့ပြီး “COVID-19 အလွန်ကာလ၌ စည်းလုံးညီညွတ်၍ ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲပြီး အားလုံးပါဝင်သည့် အာဆီယံအသိုက်အဝန်းတစ်ရပ်ကို ထူထောင်ရာတွင် အမျိုးသမီးများ၏အခန်းကဏ္ဍမြှင့်တင်ရေး” ခေါင်းစဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ ပါဝင်ဆွေးနွေးခဲ့သည်။

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်နှင့်အတူ (၃၇)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေး၏ မျက်နှာစုံညီအစည်းအဝေးသို့ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် နိုင်ငံခြားစီးပွားဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးသောင်းထွန်းနှင့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကျော်တင်တို့လည်း ပါဝင်တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ သတင်းစဉ်



(၃၇)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေး၏ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် ဗီယက်နမ်ယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့က အနုပညာအကများဖြင့် ဖျော်ဖြေတင်ဆက်စဉ်။

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ အမည်စာရင်းကြေညာ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်
ကြေညာချက်အမှတ် (၂၃၈ / ၂၀၂၀)

၁၃၈၂ ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ၁၂ ရက်
(၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၂ ရက်)

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ်

ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ အမည်စာရင်းကြေညာခြင်း

၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၈ ရက်နေ့တွင် ကျင်းပခဲ့သည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ၌ သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲတို့က ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲ ဥပဒေပုဒ်မ ၄၉ (ခ)နှင့်အညီ ထုတ်ပြန်ကြေညာချက်များအရ အောက်ဖော်ပြပါပုဂ္ဂိုလ်များသည် ယှဉ်တွဲပါ ပြည်သူ့ လွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်များ၏ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည် -

Table with 4 columns: စဉ် (Order), အမည် (Name), နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်အမှတ် (Citizenship Card No.), မဲဆန္ဒနယ် (Constituency), ကိုယ်စားပြုပါတီ (Party). Rows include names like ဒေါ်ကေရွှယ်အောင်, ဦးခင်မောင်ဦး, ဦးလှသန်း, etc.

Table with 5 columns: (၈) ဦးခင်မောင်စိုး, (၉) ဦးစော, ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး, (၁၀) ဦးထက်နိုင်ဦး, ရှမ်းပြည်နယ်, (၁၁) စိုင်းအောင်မြင့်(ခ) စိုင်းကူး, (၁၂) နန်းခမ်းအေး, (၁၃) နန်းစမ်းစမ်းအေး, (၁၄) စိုင်းဥက္ကာ, (၁၅) ဦးဝင်းမြင့်ဦး(ခ) ဦးနေမျိုး, (၁၆) နန်းခင်စော, (၁၇) ဦးစိုင်းလောင်း, (၁၈) စိုင်းလင်းမြတ်, (၁၉) ဦးတင်အေး, (၂၀) ဦးညီပလုပ်, (၂၁) ဦးသိန်းဇော်စိုး, (၂၂) ဦးကျော်သီဟ, (၂၃) ဒေါ်မေနှင်းသက်, (၂၄) ဦးစိုင်းထွန်းစိန်, (၂၅) ဒေါ်နန်းကောင်ခမ်း, (၂၆) စိုင်းအုန်း, (၂၇) ဦးဝင်းလှိုင်(ခ) ဦးမဲတူ, (၂၈) စိုင်းကျော်ညွန့်, (၂၉) စိုင်းဥက္ကာ, (၃၀) စိုင်းသူရိန်ဦး, (၃၁) ဦးဝေထွန်း, (၃၂) ဦးရဲကျော်သွင်, (၃၃) ဦးအောင်ကျော်ခိုင်, (၃၄) ဦးစိုင်းလှိုင်, (၃၅) ဦးစန်းထွေး, (၃၆) ဒေါ်စောစော, (၃၇) ဦးကျော်စိုးနိုင်, (၃၈) ဒေါ်ခိုင်ဇော်ဦး, (၃၉) ဦးဝေထွန်း, (၄၀) မော်လမြိုင်ကျွန်း(၁), (၄၁) မော်လမြိုင်ကျွန်း(၂), (၄၂) အင်္ဂပူ(၁), (၄၃) အင်္ဂပူ(၂), (၄၄) ဓနုဖြူ(၁), (၄၅) ဓနုဖြူ(၂), (၄၆) မြောင်းမြ(၁), (၄၇) မြောင်းမြ(၂).

(ပုံ) လှသိန်း
ဥက္ကဋ္ဌ
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

စာမျက်နှာ ၄ မှ

Table with 4 columns: စဉ် (Order), အမည် (Name), နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်အမှတ် (Citizenship Card No.), မဲဆန္ဒနယ် (Constituency), ကိုယ်စားပြုပါတီ (Party). Rows include names like ဒေါ်သိန်းနွှာအေး, ဦးကျော်ကိုကိုစိန်, ဦးခင်မောင်ရင်, etc.

Table with 5 columns: (၅၇) ဦးသိန်းဇော်စိုး, (၅၈) ဦးကျော်သီဟ, (၅၉) ဒေါ်မေနှင်းသက်, (၆၀) ဒေါ်မေနှင်းသက်, (၆၁) ဦးစိုင်းထွန်းစိန်, (၆၂) ဒေါ်နန်းကောင်ခမ်း, (၆၃) စိုင်းအုန်း, (၆၄) ဦးဝင်းလှိုင်(ခ) ဦးမဲတူ, (၆၅) စိုင်းကျော်ညွန့်, (၆၆) စိုင်းဥက္ကာ, (၆၇) စိုင်းသူရိန်ဦး, (၆၈) ဦးဝေထွန်း, (၆၉) ဦးရဲကျော်သွင်, (၇၀) ဦးအောင်ကျော်ခိုင်, (၇၁) ဦးစိုင်းလှိုင်, (၇၂) ဦးစန်းထွေး, (၇၃) ဒေါ်စောစော, (၇၄) ဦးကျော်စိုးနိုင်, (၇၅) ဒေါ်ခိုင်ဇော်ဦး, (၇၆) ဦးဝေထွန်း, (၇၇) မော်လမြိုင်ကျွန်း(၁), (၇၈) မော်လမြိုင်ကျွန်း(၂), (၇၉) အင်္ဂပူ(၁), (၈၀) အင်္ဂပူ(၂), (၈၁) ဓနုဖြူ(၁), (၈၂) ဓနုဖြူ(၂), (၈၃) မြောင်းမြ(၁), (၈၄) မြောင်းမြ(၂).

(ပုံ) လှသိန်း
ဥက္ကဋ္ဌ
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း အသိပေးထုတ်ပြန်ချက်

နေပြည်တော်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၂ ရက်

၁။ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်သည် ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကြီးကို နိုဝင်ဘာလ ၈ ရက်နေ့တွင် ချောမောအောင်မြင်စွာ ကျင်းပပြီးခဲ့ပါသည်။ ရွေးကောက်ပွဲကြီးကို ၂၀၀၈ ခုနှစ် ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေ၊ လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲဥပဒေများပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ လွတ်လပ်ရမည်၊ တရားမျှတရမည်၊ ပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိရမည်၊ အများယုံကြည်လက်ခံနိုင်ရမည်၊ မဲဆန္ဒရှင်များ၏ဆန္ဒနှင့် ရွေးကောက်ပွဲရလဒ် တစ်ထပ်တည်း ဖြစ်စေရမည် ဟူသော စံ ၅ ချက်ကို ဦးတည်၍ ကြိုးပမ်းအားထုတ်ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ပါသည်။

၂။ ရွေးကောက်ပွဲကြီးတွင် စိတ်အားထက်သန်စွာဖြင့် ပြည်တွင်း/ပြည်ပမှ ကြိုတင်ဆန္ဒမဲများ ပေးခဲ့ကြသည့် မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူများ၊ မဲရုံသို့ကိုယ်တိုင်လာရောက်၍ ဆန္ဒမဲပေးခဲ့ကြသည့် မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူများ၊ ရွေးကောက်ပွဲကြီး

ချောမောအောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် စေတနာ့စွမ်းအား၊ ဉာဏ်ပညာစွမ်းအားများဖြင့် နိုင်ငံတော်တာဝန်တစ်ရပ် အဖြစ် ပါဝင်ကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြသည့် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ဆရာ/ဆရာမများ၊ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများ၊ ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများ၊ ရွေးကောက်ပွဲကြီးကို ဘေးကင်းလုံခြုံစွာ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည့် ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများ၊ ပြန်ကြားရေး ဝန်ကြီးဌာန၊ အလုပ်သမား၊ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာနနှင့် ကျန်ဝန်ကြီးဌာနများမှ ဝန်ထမ်းများ၊ ရွေးကောက်ပွဲကြီးတွင် လိုအပ်သည်များကို အားကြီးမာန်တက် ကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြသည့် စေတနာ့ ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်းများမှ ပုဂ္ဂိုလ်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များရှိ ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများ အားလုံးကို ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က အထူးကျေးဇူးတင်လျက် ဂုဏ်ပြုအပ်ပါသည်။

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ အမည်စာရင်းကြေညာ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် ကြေညာချက်အမှတ် (၂၃၉ / ၂၀၂၀) ၁၃၈၂ ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ၁၂ ရက် (၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၂ ရက်)	စဉ်	အမည်	နိုင်ငံသားစိစစ်ရေး ကတ်အမှတ်	မဲဆန္ဒနယ်	ကိုယ်စားပြုပါတီ
အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ အမည်စာရင်းကြေညာခြင်း ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၈ ရက်နေ့တွင် ကျင်းပခဲ့သည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ၌ သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ် ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲတို့က အမျိုးသားလွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲ ဥပဒေပုဒ်မ ၄၉ (ခ) နှင့်အညီ ထုတ်ပြန်ကြေညာချက်များအရ အောက်ဖော်ပြပါပုဂ္ဂိုလ်များသည် ယှဉ်တွဲပါ အမျိုးသား လွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်များ၏ အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည် -	(၁)	ဦးအင်ထုံးခါးနော်ဆမ်	၁ / မကန(နိုင်)၀၇၃၃၇၄	အမှတ် (၁၁)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
	(၂)	ဒေါက်တာဝင်းမြင့်	၇ / မညန(နိုင်)၀၃၃၃၃၃	အမှတ် (၁၁)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
	(၃)	ဦးဝင်းကြိုင်	၇ / လပတ(နိုင်)၀၁၄၀၂၀	အမှတ် (၁၂)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
	(၄)	ဦးဘုန်းကျော်	၉ / မထလ(နိုင်)၂၃၂၇၀၅	အမှတ် (၇)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
	(၅)	ဦးအောင်သူ	၉ / ဝတန(နိုင်)၀၆၇၃၅၀	အမှတ် (၈)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
	(၆)	ဦးညီညီလွင်	၉ / ပဟန(နိုင်)၀၀၃၅၂၄	အမှတ် (၁၀)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
	(၇)	ဒေါက်တာပြည့်ဖြိုး	၁၄ / အမန(နိုင်)၀၉၂၃၀၀	အမှတ် (၉)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ

(ပုံ) လှသိန်း
ဥက္ကဋ္ဌ
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ အမည်စာရင်းကြေညာ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် ကြေညာချက်အမှတ် (၂၄၀ / ၂၀၂၀) ၁၃၈၂ ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ၁၂ ရက် (၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၂ ရက်)	စဉ်	အမည်	နိုင်ငံသားစိစစ်ရေး ကတ်အမှတ်	မဲဆန္ဒနယ်	ကိုယ်စားပြုပါတီ/ တစ်သီးပုဂ္ဂလ
တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ အမည်စာရင်းကြေညာခြင်း ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၈ ရက်နေ့တွင် ကျင်းပခဲ့သည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ၌ သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများက တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲဥပဒေ ပုဒ်မ ၄၉(ခ) နှင့်အညီ ထုတ်ပြန်ကြေညာချက်များအရ အောက်ဖော်ပြပါ ပုဂ္ဂိုလ်များသည် ယှဉ်တွဲပါ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်များ၏ တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည် -	(၈)	ဦးဝင်းကို	၇/မညန(နိုင်)၀၅၀၄၆၅	မိုးညို(၂)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
	(၉)	ဦးလင်းလင်းကျော်	၇/ကတခ(နိုင်)၁၁၁၂၀၃	ကျောက်တံခါး(၁)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
	(၁၀)	ဦးကြည်ဇင်	၇/ကတခ(နိုင်)၀၈၄၁၁၁	ကျောက်တံခါး(၂)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
	(၁၁)	ဦးညွန့်ရွှေ	၇/ကဝန(နိုင်)၀၁၄၄၅၉	ကဝ(၁)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
	(၁၂)	ဦးမျိုးခိုင်	၇/ကဝန(နိုင်)၀၀၀၄၅၅	ကဝ(၂)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
	(၁၃)	ဒေါ်နန်းတင်စိုး	၁၂/ကတန(နိုင်)၀၀၇၈၃၆	ကျောက်တန်း(၁)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
	(၁၄)	ဒေါ်သက်သက်မူ	၁၂/ကတန(နိုင်)၀၄၅၉၉၇	ကျောက်တန်း(၂)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
	(၁၅)	နန်းအိမ်နုအောင်	၁၃/ကမန(နိုင်)၀၉၀၁၄၂	ကျောက်မဲ(၁)	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများ ဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
	(၁၆)	စိုင်းထွန်းညွှတ်	၁၃/ကမန(နိုင်)၀၆၅၉၅၉	ကျောက်မဲ(၂)	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများ ဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
	(၁၇)	စိုင်းစံမိုင်း	၁၃/ကသန(နိုင်)၀၁၇၃၇၆	ကျေးသီး(၁)	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများ ဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
	(၁၈)	ဦးခင်မောင်ညွန့်	၁၂/ရကန(နိုင်)၀၂၅၁၀၇	ကျေးသီး(၂)	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများ ဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
	(၁၉)	ဦးစိုင်းစံထွန်း	၁၃/ကဟန(နိုင်)၀၁၂၃၈၇	ကွန်ဟိန်း(၁)	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများ ဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
	(၂၀)	စိုင်းအောင်ကျော်ဦး	၁၃/ကဟန(နိုင်)၀၁၃၀၇၁	ကွန်ဟိန်း(၂)	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများ ဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
	(၂၁)	ဒေါ်ရီရီထွန်း	၁၄/အမန(နိုင်)၁၀၁၉၁၂	အိမ်မဲ(၁)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
	(၂၂)	ဦးမျိုးချစ်	၁၄/မမန(နိုင်)၀၈၄၄၄၁	အိမ်မဲ(၂)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ

(ပုံ) လှသိန်း
ဥက္ကဋ္ဌ
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်



ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ အမည်စာရင်းကြေညာ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်
ကြေညာချက်အမှတ် (၂၄၁ / ၂၀၂၀)

၁၃၈၂ ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ၁၂ ရက်
(၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၂ ရက်)

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ အမည်စာရင်းကြေညာခြင်း

၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၈ ရက်နေ့တွင် ကျင်းပခဲ့သည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ၌ သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲတို့က ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲ ဥပဒေ ပုဒ်မ ၄၉ (ခ) နှင့်အညီ ထုတ်ပြန်ကြေညာချက်များအရ အောက်ဖော်ပြပါပုဂ္ဂိုလ်များသည် ယှဉ်တွဲပါ ပြည်သူ့လွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်များ၏ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည် -

စဉ်	အမည်	နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်အမှတ်	မဲဆန္ဒနယ်	ကိုယ်စားပြုပါတီ
ကရင်ပြည်နယ်				
(၁)	စောတင်ဝင်း	၁၂/ပဘတ(နိုင်)၀၁၆၄၂၇	ကြာအင်းဆိပ်ကြီး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး				
(၂)	ဦးသန့်စင်မောင်	၅/စကန(နိုင်)၀၂၅၂၄၅	မုံရွာ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၃)	ဦးဝဏ္ဏ	၅/ဝလန(နိုင်)၀၀၀၄၇၀	အရာတော်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၄)	ဦးနိုင်နိုင်ဝင်း	၅/တမန(နိုင်)၀၀၀၅၂၀	တမူး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၅)	ဦးမင်းနောင်	၅/ပလဘ(နိုင်)၀၀၁၃၇၃	ပင်လည်ဘူး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၆)	ဦးမြင့်သိန်း	၅/ဝလန(နိုင်)၀၁၇၀၈၁	ဝက်လက်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၇)	ဦးဝင်းမြင့်အောင်	၅/ဒပယ(နိုင်)၀၀၇၁၄၃	ဒီပဲယင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၈)	ဒေါက်တာအောင်လတ်	၅/ကဘလ(နိုင်)၁၁၁၂၄၄	ရွှေဘို	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး			
(၉) ဒေါက်တာဒေါ်ရွှေပုံ	၇/ပခန(နိုင်)၀၁၂၀၀၈	ပဲခူး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၁၀) ဦးမြင့်ငွေ	၇/ကကန(နိုင်)၀၁၈၁၂၈	ကျောက်ကြီး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး			
(၁၁) ဦးဝဏ္ဏအောင်	၉/ခအဖ(နိုင်)၀၁၀၈၃၂	တံတားဦး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး			
(၁၂) ဒေါက်တာကျော်စွာဦး	၁၂/သဃက(နိုင်)၁၄၅၅၄၃	သင်္ဃန်းကျွန်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၁၃) ဒေါက်တာမေဝင်းမြင့်	၁၂/မရက(နိုင်)၀၁၀၂၇၅	မရမ်းကုန်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၁၄) ဒေါ်အိအိခိုင်	၁၂/တကန(နိုင်)၁၆၂၈၃၆	တိုက်ကြီး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၁၅) ဒေါ်ဇင်မာအောင်	၁၂/ဥကမ(နိုင်)၀၁၉၉၁၉	ရန်ကင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၁၆) ဦးအောင်ဝင်း	၁၂/မဘန(နိုင်)၀၃၈၂၈၃	မှော်ဘီ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၁၇) ဦးသိန်းတန်	၁၀/မဒန(နိုင်)၀၁၉၉၂၆	လှည်းကူး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၁၈) ဦးခင်မောင်ဝင်း	၁၂/လမတ(နိုင်)၀၁၄၇၅၈	လမ်းမတော်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၁၉) ဦးစိုးသူရထွန်း	၁၂/ရကန(နိုင်)၀၄၆၆၁၇	ကွမ်းခြံကုန်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၂၀) ဦးအောင်ကျော်ကျော်ဦး	၁၂/လမန(နိုင်)၀၁၃၉၀၃	လှိုင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး			
(၂၁) ဦးဇော်သိန်း	၁၂/ကတတ(နိုင်)၀၁၉၇၄၄	ဝါးခယ်မ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၂၂) ဦးသိန်းထွန်း	၁၄/သပန(နိုင်)၀၀၄၈၂၄	သာပေါင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၂၃) ဒေါက်တာစံရွှေဝင်း	၁၄/ရကန(နိုင်)၀၅၅၅၅၁	ရေကြည်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၂၄) ဦးကျော်မြင့်	၁၄/လပတ(နိုင်)၀၀၅၄၄၇	လပတ္တာ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၂၅) ဦးဝင်းဇော်မိုး	၁၄/အဂပ(နိုင်)၁၆၂၃၁၃	ဟင်္သာတ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၂၆) ဦးစိုးအောင်နိုင်	၁၄/မအန(နိုင်)၀၁၉၀၉၈	ကျံပျော်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၂၇) ဒေါ်အိအိပြုံး	၁၄/မအပ(နိုင်)၁၈၄၅၀၃	မအူပင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ

(ပုံ) လှသိန်း
ဥက္ကဋ္ဌ
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ အမည်စာရင်းကြေညာ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်
ကြေညာချက်အမှတ် (၂၄၂ / ၂၀၂၀)

၁၃၈၂ ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ၁၂ ရက်
(၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၂ ရက်)

အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ အမည်စာရင်းကြေညာခြင်း

၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၈ ရက်နေ့တွင် ကျင်းပခဲ့သည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ၌ သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲတို့က အမျိုးသားလွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲ ဥပဒေ ပုဒ်မ ၄၉ (ခ) နှင့်အညီ ထုတ်ပြန်ကြေညာချက်များအရ အောက်ဖော်ပြပါပုဂ္ဂိုလ်များသည် ယှဉ်တွဲပါ အမျိုးသားလွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်များ၏ အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည် -

စဉ်	အမည်	နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်အမှတ်	မဲဆန္ဒနယ်	ကိုယ်စားပြုပါတီ
ကရင်ပြည်နယ်				
(၁)	စောငွေစော	၃ / ကဆက(နိုင်)၀၀၂၄၇၀	အမှတ် (၃)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၂)	စောယုားဖောင်အွာ	၃ / ဘအန(နိုင်)၁၆၉၈၃၁	အမှတ် (၄)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး			
(၃) ဦးခင်မောင်ဝင်း	၅ / ဝသန(နိုင်)၀၀၄၃၂၈	အမှတ် (၃)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၄) ဦးထန်ဆေး	၅ / တမန(နိုင်)၀၂၁၀၀၈	အမှတ် (၇)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၅) ဒေါ်ခင်စုလှိုင်ထွေး	၅ / ဝလန(နိုင်)၀၉၉၅၂၆	အမှတ် (၁၁)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး			
(၆) ဦးအောင်မင်းထွန်း	၇ / ကဝန(နိုင်)၁၂၉၈၄၉	အမှတ် (၄)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၇) ဒေါက်တာမျိုးကိုကိုကျော်	၁၂ / လမန(နိုင်)၁၃၄၀၇၇	အမှတ် (၆)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၈) ဦးဇေလတ်	၇ / ပခန(နိုင်)၁၈၅၁၃၃	အမှတ် (၇)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး			
(၉) ဦးကျော်တုတ်	၉ / ညဥန(နိုင်)၁၄၂၀၀၇	အမှတ် (၂)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၁၀) ဦးထွန်းထွန်းဦး	၉ / မရတ(နိုင်)၀၄၅၃၃၇	အမှတ် (၅)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၁၁) ပါမောက္ခဒေါက်တာသန်းဝင်း	၉ / မရမ(နိုင်)၀၀၉၇၀၈	အမှတ် (၆)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး			
(၁၂) ဦးကျော်နီ	၁၄ / ကပန(နိုင်)၀၀၉၀၆၈	အမှတ် (၂)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၁၃) ဦးတင်ထွန်းလင်း	၁၄ / ပသန(နိုင်)၁၈၅၂၇၅	အမှတ် (၃)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ

(ပုံ) လှသိန်း
ဥက္ကဋ္ဌ
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ အမည်စာရင်းကြေညာ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်
ကြေညာချက်အမှတ် (၂၄၃ / ၂၀၂၀)

၁၃၈၂ ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ၁၂ ရက်
(၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၂ ရက်)

တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ အမည်စာရင်းကြေညာခြင်း

၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၈ ရက်နေ့တွင် ကျင်းပခဲ့သည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ၌

သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများက တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲဥပဒေ ပုဒ်မ ၄၉(ခ)နှင့်အညီ ထုတ်ပြန်ကြေညာချက်များအရ အောက်ဖော်ပြပါ ပုဂ္ဂိုလ်များသည် ယှဉ်တွဲပါ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်များ၏ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည် -

စဉ်	အမည်	နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်အမှတ်	မဲဆန္ဒနယ်	ကိုယ်စားပြုပါတီ/တစ်သီးပုဂ္ဂလ
ကရင်ပြည်နယ်				
(၁)	ဦးဇော်ဦး	၁/ရကန(နိုင်)၀၃၇၇၁၈	ရွှေကူ(၁)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၂)	ဦးကိုကိုမြင့်	၁/ရကန(နိုင်)၀၀၈၉၁၅	ရွှေကူ(၂)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ

စာမျက်နှာ ၈ သို့ >>>

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ အမည်စာရင်းကြေညာ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်
ကြေညာချက်အမှတ် (၂၄၄ / ၂၀၂၀)
၁၃၈၂ ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ၁၂ ရက်
(၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၂ ရက်)

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ်
ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ အမည်စာရင်းကြေညာခြင်း

၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၈ ရက်နေ့တွင် ကျင်းပခဲ့သည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ
သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲတို့က ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲ
ဥပဒေ ပုဒ်မ ၄၉(ခ) နှင့်အညီ ထုတ်ပြန်ကြေညာချက်များအရ အောက်ဖော်ပြပါပုဂ္ဂိုလ်များသည် ယှဉ်တွဲပါ ပြည်သူ့
လွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်များ၏ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ
ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည် -

Table with 4 columns: စဉ် (Serial), အမည် (Name), နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်အမှတ် (Citizenship Card No.), မဲဆန္ဒနယ် (Constituency), ကိုယ်စားပြုပါတီ (Party). Lists names like ဦးလက်နက်ဇော်, ဦးမိုးရွှေ, ဒေါက်တာမြင့်သိန်း, ဒေါက်တာအောင်လှိုင်, ဒေါက်တာအောင်စန်း.

Table with 5 columns: ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး (Yangon Region), (၅) ဒေါ်စုစုလွင်, (၆) စိုင်းကျော်မိုး, (၇) စိုင်းသီဟကျော်, (၈) ဦးစိုင်းရင်ထွန်း, (၉) နန်းထွေးမှို, (၁၀) ဦးထွန်းအောင် (ခ) ဦးထွန်းထွန်းဟိန်, (၁၁) ဦးစိုင်းဖိုးဟန်, (၁၂) ဒေါက်တာမျိုးထွန်း, (၁၃) ဦးထွန်းကျော်, (၁၄) ခွန်းလှဆန်း, (၁၅) ဦးစိုင်းဝန်း, (၁၆) ဦးညွန့်သိန်း, (၁၇) ဦးသန်းအောင်, (၁၈) ဒေါ်အေးစန္ဒာဦး, (၁၉) ဦးညိုကြီး, (၂၀) ဒေါ်မြတ်မာလာထွန်း, (၂၁) ဦးရန်ရှင်း, (၂၂) ဒေါ်မိုးမိုးစုကြည်, (၂၃) ဦးကျော်စိုး, (၂၄) ဦးမောင်မောင်ဦး(ခ) ဦးထိပ်တင်ဦး, (၂၅) ဦးတင်ရှိန်, (၂၆) ဦးလွင်စိုးမင်း, (၂၇) မန်းအောင်ကိုမင်း, (၂၈) ဦးအောင်မင်းမင်း, (၂၉) ဒေါ်အေးအေးမာ, (၃၀) ဦးကျော်ထွန်း, (၃၁) ဦးကျော်ထွန်း, (၃၂) ဒေါ်ခင်မာဌေး, (၃၃) ဦးဌေးအောင်, (၃၄) ဦးဝင်းအောင်, (၃၅) ဦးစိန်လွင်, (၃၆) ဦးမျိုးသန့်, (၃၇) ဒေါ်ခင်မိုးဝါ, (၃၈) ဦးအောင်အောင်ဦး, (၃၉) ဦးအောင်ကျော်စိုး, (၄၀) ဦးကျော်ဝင်း, (၄၁) ဦးမျိုးသက်ဦး, (၄၂) ဦးသန်းအောင်, (၄၃) ဒေါ်အေးစန္ဒာဦး, (၄၄) ဦးညိုကြီး, (၄၅) ဒေါ်မြတ်မာလာထွန်း, (၄၆) ဦးရန်ရှင်း, (၄၇) ဒေါ်မိုးမိုးစုကြည်, (၄၈) ဦးကျော်စိုး, (၄၉) ဦးမောင်မောင်ဦး(ခ) ဦးထိပ်တင်ဦး, (၅၀) ဦးတင်ရှိန်, (၅၁) ဦးလွင်စိုးမင်း, (၅၂) မန်းအောင်ကိုမင်း, (၅၃) ဦးအောင်မင်းမင်း, (၅၄) ဒေါ်အေးအေးမာ, (၅၅) ဦးကျော်ထွန်း, (၅၆) ဦးကျော်ထွန်း, (၅၇) ဒေါ်ခင်မာဌေး, (၅၈) ဦးဌေးအောင်, (၅၉) ဦးဝင်းအောင်, (၆၀) ဦးစိန်လွင်, (၆၁) ဦးမျိုးသန့်, (၆၂) ဒေါ်ခင်မိုးဝါ, (၆၃) ဦးအောင်အောင်ဦး, (၆၄) ဦးအောင်ကျော်စိုး, (၆၅) ဦးကျော်ဝင်း, (၆၆) ဦးမျိုးသက်ဦး, (၆၇) မှော်ဘီ(၂), (၆၈) ရန်ကင်း(၁), (၆၉) ရန်ကင်း(၂), (၇၀) လှည်းကူး(၁), (၇၁) လှည်းကူး(၂), (၇၂) မရမ်းကုန်း(၁), (၇၃) မရမ်းကုန်း(၂), (၇၄) သစ်ကင်းကျွန်း(၁), (၇၅) သစ်ကင်းကျွန်း(၂), (၇၆) တိုက်ကြီး(၁), (၇၇) တိုက်ကြီး(၂), (၇၈) ကွမ်းခြံကုန်း(၁), (၇၉) ကွမ်းခြံကုန်း(၂), (၈၀) လမ်းမတော်(၁), (၈၁) လမ်းမတော်(၂), (၈၂) လှိုင်(၁), (၈၃) လှိုင်(၂), (၈၄) ဝါးခယ်မ(၁), (၈၅) ဝါးခယ်မ(၂), (၈၆) ကျုံပျော်(၁), (၈၇) ကျုံပျော်(၂), (၈၈) သာပေါင်း(၁), (၈၉) သာပေါင်း(၂), (၉၀) လှပတ္တာ(၁), (၉၁) လှပတ္တာ(၂), (၉၂) ရေကြည်(၁), (၉၃) ရေကြည်(၂).

(ပုံ) လှသိန်း
ဥက္ကဋ္ဌ
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ အမည်စာရင်းကြေညာ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်
ကြေညာချက်အမှတ် (၂၄၅ / ၂၀၂၀)
၁၃၈၂ ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ၁၂ ရက်
(၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၂ ရက်)

အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ
အမည်စာရင်းကြေညာခြင်း

၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၈ ရက်နေ့တွင် ကျင်းပခဲ့သည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ

သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲတို့က အမျိုးသားလွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲ
ဥပဒေပုဒ်မ ၄၉(ခ) နှင့်အညီ ထုတ်ပြန်ကြေညာချက်များအရ အောက်ဖော်ပြပါပုဂ္ဂိုလ်များသည် ယှဉ်တွဲပါအမျိုးသား
လွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်များ၏ အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ
ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည် -

Table with 4 columns: စဉ် (Serial), အမည် (Name), နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်အမှတ် (Citizenship Card No.), ကိုယ်စားပြုပါတီ (Party). Lists names like ဦးဇော်ခင်, ဒေါ်အေးစန္ဒာဦး, ဦးညိုကြီး, ဒေါ်မြတ်မာလာထွန်း, ဦးရန်ရှင်း, ဒေါ်မိုးမိုးစုကြည်, ဦးကျော်စိုး, ဦးမောင်မောင်ဦး(ခ) ဦးထိပ်တင်ဦး, ဦးတင်ရှိန်, ဦးလွင်စိုးမင်း, မန်းအောင်ကိုမင်း, ဦးအောင်မင်းမင်း, ဒေါ်အေးအေးမာ, ဦးကျော်ထွန်း, ဦးကျော်ထွန်း, ဒေါ်ခင်မာဌေး, ဦးဌေးအောင်, ဦးဝင်းအောင်, ဦးစိန်လွင်, ဦးမျိုးသန့်, ဒေါ်ခင်မိုးဝါ, ဦးအောင်အောင်ဦး, ဦးအောင်ကျော်စိုး, ဦးကျော်ဝင်း, ဦးမျိုးသက်ဦး, မှော်ဘီ(၁), ရန်ကင်း(၁), ရန်ကင်း(၂), လှည်းကူး(၁), လှည်းကူး(၂), မရမ်းကုန်း(၁), မရမ်းကုန်း(၂), သစ်ကင်းကျွန်း(၁), သစ်ကင်းကျွန်း(၂), တိုက်ကြီး(၁), တိုက်ကြီး(၂), ကွမ်းခြံကုန်း(၁), ကွမ်းခြံကုန်း(၂), လမ်းမတော်(၁), လမ်းမတော်(၂), လှိုင်(၁), လှိုင်(၂), ဝါးခယ်မ(၁), ဝါးခယ်မ(၂), ကျုံပျော်(၁), ကျုံပျော်(၂), သာပေါင်း(၁), သာပေါင်း(၂), လှပတ္တာ(၁), လှပတ္တာ(၂), ရေကြည်(၁), ရေကြည်(၂).

စာမျက်နှာ ၉ သို့ ။

»» စာမျက်နှာ ၇ မှ

Table with 4 columns: စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး (Sagaing Region), (၃) ဒေါ်အမာကြည်, (၄) ဒေါ်အောင်ကြည်, (၅) ဦးသန်းလှိုင်, (၆) ဦးသန်းလှိုင်, (၇) ဒေါက်တာဇော်ဝင်း, (၈) ဦးခင်မောင်လွင်, (၉) ဦးမြင့်နိုင်ဦး, (၁၀) ဦးမတ်အောင်, (၁၁) စောလှကာ, (၁၂) ဦးညွန့်ရွှေ, (၁၃) ဦးသိန်းဒန်း, (၁၄) ဦးနေလင်းဦး, (၁၅) ဒေါ်နေခြည်အေး, (၁၆) ဦးစိုးမင်းထက်, (၁၇) ဦးထွန်းထွန်း, (၁၈) ဦးအောင်ကျော်ဦး(ခ) ဦးကျော်ဦး, (၁၉) ဦးမြင့်စိန်, (၂၀) ဦးအောင်မျိုးဦး, (၂၁) ဦးထွန်းမင်းလတ်, (၂၂) ဒေါ်သန်းဌေး(ခ)ဒေါ်မိုးမိ, (၂၃) ဒေါ်နေနွယ်ဝင်း(ခ)ပအိုဝ်းမ, (၂၄) ဦးအောင်ဆန်းဝင်း.

Table with 4 columns: (၂၅) ဦးသန်းအောင်, (၂၆) ဒေါ်အေးစန္ဒာဦး, (၂၇) ဦးညိုကြီး, (၂၈) ဒေါ်မြတ်မာလာထွန်း, (၂၉) ဒေါ်ခင်မာလာမောင်မောင်, (၃၀) ဦးရန်ရှင်း, (၃၁) ဒေါ်မိုးမိုးစုကြည်, (၃၂) ဦးကျော်စိုး, (၃၃) ဦးမောင်မောင်ဦး(ခ) ဦးထိပ်တင်ဦး, (၃၄) ဦးတင်ရှိန်, (၃၅) ဦးလွင်စိုးမင်း, (၃၆) မန်းအောင်ကိုမင်း, (၃၇) ဦးအောင်မင်းမင်း, (၃၈) ဒေါ်အေးအေးမာ, (၃၉) ဦးကျော်ထွန်း, (၄၀) ဦးကျော်ထွန်း, (၄၁) ဒေါ်ခင်မာဌေး, (၄၂) ဦးဌေးအောင်, (၄၃) ဦးဝင်းအောင်, (၄၄) ဦးစိန်လွင်, (၄၅) ဦးမျိုးသန့်, (၄၆) ဒေါ်ခင်မိုးဝါ, (၄၇) ဦးအောင်အောင်ဦး, (၄၈) ဦးအောင်ကျော်စိုး, (၄၉) ဦးကျော်ဝင်း, (၅၀) ဦးမျိုးသက်ဦး, (၅၁) မှော်ဘီ(၁), (၅၂) ရန်ကင်း(၁), (၅၃) ရန်ကင်း(၂), (၅၄) လှည်းကူး(၁), (၅၅) လှည်းကူး(၂), (၅၆) မရမ်းကုန်း(၁), (၅၇) မရမ်းကုန်း(၂), (၅၈) သစ်ကင်းကျွန်း(၁), (၅၉) သစ်ကင်းကျွန်း(၂), (၆၀) တိုက်ကြီး(၁), (၆၁) တိုက်ကြီး(၂), (၆၂) ကွမ်းခြံကုန်း(၁), (၆၃) ကွမ်းခြံကုန်း(၂), (၆၄) လမ်းမတော်(၁), (၆၅) လမ်းမတော်(၂), (၆၆) လှိုင်(၁), (၆၇) လှိုင်(၂), (၆၈) ဝါးခယ်မ(၁), (၆၉) ဝါးခယ်မ(၂), (၇၀) ကျုံပျော်(၁), (၇၁) ကျုံပျော်(၂), (၇၂) သာပေါင်း(၁), (၇၃) သာပေါင်း(၂), (၇၄) လှပတ္တာ(၁), (၇၅) လှပတ္တာ(၂), (၇၆) ရေကြည်(၁), (၇၇) ရေကြည်(၂).

(ပုံ) လှသိန်း
ဥက္ကဋ္ဌ
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ အမည်စာရင်းကြေညာ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ကြေညာချက်အမှတ် (၂၄၆ / ၂၀၂၀)

၁၃၈၂ ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ၁၂ ရက်
(၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၂ ရက်)

တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ အမည်စာရင်းကြေညာခြင်း

၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၈ ရက်နေ့တွင် ကျင်းပခဲ့သည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ၌ သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများက တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲပဒေ ပုဒ်မ ၄၉(ခ) နှင့်အညီ ထုတ်ပြန်ကြေညာချက်များအရ အောက်ဖော်ပြပါပုဂ္ဂိုလ် များသည် ယှဉ်တွဲပါ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်များ၏ တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည် -

စဉ်	အမည်	နိုင်ငံသားစိစစ်ရေး ကတ်အမှတ်	မဲဆန္ဒနယ်	ကိုယ်စားပြုပါတီ/ တစ်သီးပုဂ္ဂလ
ကချင်ပြည်နယ်				
(၁)	ဦးဝင်းညွန့်	၁/မကန(နိုင်)၀၄၇၆၇၃	ဝိုင်းမော်(၁)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၂)	ဦးနော်လီ(ခ) ဇခေါင်ခမ်းရယ်	၁/၀မန(နိုင်)၀၃၈၈၁၈	ဝိုင်းမော်(၂)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
ကရင်ပြည်နယ်				
(၃)	ဦးဘိုဘိုဝေမောင်	၉/အမေ(နိုင်)၀၀၃၄၀၇	ကြာအင်းဆိပ်ကြီး(၁)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၄)	ဦးတင်မျိုးဦး	၁၀/မဒန(နိုင်)၀၂၃၈၄၂	ကြာအင်းဆိပ်ကြီး(၂)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး				
(၅)	ဒေါ်နှင်းခိုင်စိုး	၅/ဒပယ(နိုင်)၀၁၀၁၃၇	ဒီပဲယင်း(၁)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၆)	ဦးမိုးမင်းဝင်း	၅/ဒပယ(နိုင်)၀၁၀၄၆၀	ဒီပဲယင်း (၂)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၇)	ဦးမိုးကျော်သူ	၅/ရဘန(နိုင်)၀၄၈၀၄၉	ရွှေဘို(၁)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၈)	ဒေါက်တာမြင့်နိုင်	၅/ကဘလ(နိုင်)၀၀၅၃၃၈	ရွှေဘို (၂)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၉)	ဦးမောင်မောင်ဝင်း	၅/၀လန(နိုင်)၀၇၉၉၉၆	ဝက်လက် (၁)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၁၀)	ဒေါက်တာနိုင်အောင်	၅/၀လန(နိုင်)၁၀၆၆၀၉	ဝက်လက် (၂)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး				
(၁၁)	ဦးစည်သူလွင်	၇/ကကန(နိုင်)၀၄၇၃၂၁	ကျောက်ကြီး(၁)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၁၂)	ဒေါ်မေသူဖြိုး (ခ)ယမင်း	၇/ကကန(နိုင်)၀၂၇၄၁၃	ကျောက်ကြီး(၂)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၁၃)	နော်ပွယ်စေး	၇/ရကန(နိုင်)၀၁၆၂၁၇	ကရင်တိုင်းရင်းသား	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၁၄)	ဦးအောင်နိုင်ဦး	၇/ညလပ(နိုင်)၀၁၃၂၁၁	ညောင်လေးပင်(၁)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၁၅)	ဦးညီညီထွေး	၇/ညလပ(နိုင်)၀၀၂၂၀၉	ညောင်လေးပင်(၂)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး				
(၁၆)	ဦးမင်းမင်းနီ	၉/တတဥ(နိုင်)၀၀၂၃၉၇	တံတားဦး(၁)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ

(၁၇) ဦးစန်းယုမောင်	၉/တတဥ(နိုင်)၀၀၂၈၀၉	တံတားဦး(၂)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၁၈) ဦးဝင်းလတ်	၉/နထက(နိုင်)၁၃၀၁၄၄	နွားထိုးကြီး(၁)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၁၉) ဦးစိန်ကျော်မိုး	၉/နထက(နိုင်)၁၀၀၂၃၅	နွားထိုးကြီး(၂)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး			
(၂၀) ဒေါ်ဝင်းပပမြင့်	၁၂/သခန(နိုင်)၀၃၁၁၈၃	သုံးခွ(၁)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၂၁) ဦးမျိုးဆွေ	၁၂/သခန(နိုင်)၀၁၀၄၉၄	သုံးခွ(၂)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
ရှမ်းပြည်နယ်			
(၂၂) ဦးဝင်းမင်းသိန်း	၁၃/ကလန(နိုင်)၀၅၅၂၃၅	ဆီဆိုင်(၁)	ပအိုဝ်းအမျိုးသားအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၂၃) ခွန်သန်းထူး	၁၃/ဆဆန(နိုင်)၀၁၅၆၂၃	ဆီဆိုင်(၂)	ပအိုဝ်းအမျိုးသားအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၂၄) ဦးစိုင်းဆေအွမ်မိုင်း	၁၃/မရတ(နိုင်)၀၁၆၃၂၂	မိုင်းရယ်(၁)	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများ ဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၂၅) စိုင်းမြင့်ထူး	၁၃/မရတ(နိုင်)၀၀၂၁၇၆	မိုင်းရယ်(၂)	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများ ဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၂၆) ဦးထွန်းရင်(ခ) လောကီဂူ	၁၃/ကလတ(နိုင်)၀၀၅၁၆၁	ကွမ်းလုံ(၁)	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ
(၂၇) ဦးဟော်ထိုက်ဖူ(ခ) ဦးအောင်ကျော်ထွန်း	၁၂/လသန(နိုင်)၀၂၀၃၀၆	ကွမ်းလုံ(၂)	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ
(၂၈) ဒေါ်မေရီချို	၁၃/ဖခန(နိုင်)၀၄၃၉၈၉	ဖယ်ခုံ(၁)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၂၉) ဦးအန်းကျော်လှိုင်	၁၃/ဖခန(နိုင်)၀၃၁၈၂၈	ဖယ်ခုံ(၂)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၃၀) နန်းခင်ထားရီ	၁၃/သနန(နိုင်)၀၀၂၂၀၈	သိန္နီ(၁)	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများ ဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၃၁) ဦးစိုင်းပွမ်ဝမ်း	၁၃/သနန(နိုင်)၀၃၉၉၄၁	သိန္နီ(၂)	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများ ဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၃၂) ဦးလင်းအောင်ဆွေ	၁၂/ဒဂန(နိုင်)၀၁၆၃၉၆	နမ့်စန်(၁)	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ
(၃၃) စိုင်းမိန်းခွမ်း	၁၃/လခန(နိုင်)၀၃၃၀၁၁	နမ့်စန်(၂)	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများ ဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၃၄) ဦးခွန်ကျော်ဝင်း	၁၃/လလန(နိုင်)၀၉၄၉၇၀	လွိုင်လင်(၁)	ပအိုဝ်းအမျိုးသားအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၃၅) နန်းမြထွေး	၁၃/လလန(နိုင်)၀၀၂၂၅၅	လွိုင်လင်(၂)	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများ ဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး			
(၃၆) ဦးခင်စိုး	၁၄/ဟသတ(နိုင်)၁၈၄၅၁၈	ဟင်္သာတ(၁)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၃၇) ဦးအေးမင်း	၁၄/ဟသတ(နိုင်)၀၀၄၇၈၇	ဟင်္သာတ(၂)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၃၈) ဦးဇော်မိုး	၁၄/မအပ(နိုင်)၀၀၀၁၄၁	မအူပင်(၁)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၃၉) ဦးသိန်းဝင်းဇော်	၁၂/လမန(နိုင်)၁၅၅၆၇၅	မအူပင်(၂)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၄၀) ဒေါက်တာတင်မင်းထွဋ်	၁၄/ပတန(နိုင်)၀၀၄၄၀၂	ပန်းတနော်(၁)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၄၁) ဦးဌေးဦး	၁၄/ပတန(နိုင်)၀၀၅၉၇၇	ပန်းတနော်(၂)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ

(ပုံ) လှသိန်း
ဥက္ကဋ္ဌ
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

အဲဒါ စာမျက်နှာ ၈ မှ							
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး							
(၂) ဦးဇော်မင်း	၁၂ / စခန(နိုင်)၀၂၈၉၁၄	အမှတ်(၂)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	(၉) ဦးဝီလ်ဆင်မိုး	၁၃ / ကတန(နိုင်)၀၀၁၉၆၃	အမှတ်(၃)	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး							
(၃) ဒေါက်တာဝင်းရွှေ	၇ / ဖမန(နိုင်)၀၂၀၁၄၄	အမှတ်(၁)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	(၁၀) စိုင်းဝင်းအေး(ခ) စိုင်းထွန်းအေး	၉ / မကန(နိုင်)၀၀၀၀၀၁	အမှတ်(၇)	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများ ဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၄) ဒေါက်တာဝင်းမြတ်အေး	၁၂ / ဥကမ(နိုင်)၀၁၄၃၃၇	အမှတ်(၅)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	(၁၁) ဦးမောင်ခိုင်(ခ) ဦးအုန်းခိုင်	၁၃ / နဆန(နိုင်)၀၃၃၇၁၁	အမှတ်(၈)	တအာင်း(ပလောင်)အမျိုးသားပါတီ
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး							
(၅) ဦးဘမျိုးသိန်း	၁၂ / ဥကတ(နိုင်)၀၄၇၉၀၃	အမှတ်(၁၁)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	(၁၂) ဦးအောင်သန်းထွဋ်	၁၂ / ဒဂန(နိုင်)၀၁၂၂၀၀	အမှတ်(၁၂)	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ
(၆) ဒေါ်မြမျိုးအေး	၁၃ / တကန(နိုင်)၁၅၁၁၅၄	အမှတ်(၁၂)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး			
ရှမ်းပြည်နယ်							
(၇) ဦးထိုက်ဇော်	၈ / တတက(နိုင်)၀၁၈၁၇၆	အမှတ်(၁)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	(၁၃) ဦးမန်းထွန်းကြိုင်	၁၂ / ပဘတ(နိုင်)၀၂၄၀၂၇	အမှတ် (၈)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၈) စိုင်းဝန်းဆိုင်	၁၃ / ကတန(နိုင်)၀၁၀၅၂၇	အမှတ်(၂)	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	(ပုံ) လှသိန်း ဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်			

၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် မြန်မာနိုင်ငံ၏ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲနှင့်စပ်လျဉ်း၍ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ကမ္ဘောဒီးယားတော်ဝင်သံရုံးက ကြေညာချက်ထုတ်ပြန်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၂

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ဆိုင်ရာ ကမ္ဘောဒီးယားတော်ဝင်သံရုံးက ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် မြန်မာနိုင်ငံ၏ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲနှင့်စပ်လျဉ်း၍ နိုဝင်ဘာ ၁၁ ရက်တွင် ကြေညာချက်တစ်ရပ်ကို ထုတ်ပြန်လိုက်ကြောင်း သိရသည်။

ထိုကြေညာချက်တွင် မြန်မာနိုင်ငံ၌ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) တွင် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကြီးကို အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ခဲ့ခြင်းအတွက် ကမ္ဘောဒီးယားတော်ဝင်သံရုံးက ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိပါကြောင်း။

ကမ္ဘောဒီးယားတော်ဝင်သံရုံးမှ ရွေးကောက်ပွဲလေ့လာစောင့်ကြည့်ရေးအဖွဲ့က ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးရှိ မြို့နယ်ခြောက်မြို့နယ်ရှိ မဲရုံ ရှစ်ရုံတွင် လေ့လာစောင့်ကြည့်ခဲ့ကြပြီး လွတ်လပ်၍ တရားမျှတသော ရွေးကောက်ပွဲအဖြစ် ရှုမြင်သုံးသပ်ခဲ့ပါကြောင်း၊ မဲရုံများ၏ မဲရုံအတွင်းနှင့် မဲရုံပြင်ပ ဝန်းကျင်အခြေအနေအရပ်တို့ကို လေ့လာစောင့်ကြည့်ရာတွင် စနစ်တကျ လုပ်ဆောင်ချက်နှင့် ငြိမ်းငြိမ်းချမ်းချမ်း အနေအထားတို့အား တွေ့မြင်ခဲ့ရပြီး မဲပေးသူဦးရေမှာ

လည်း များပြားပါကြောင်း၊ ထို့အပြင် မဲရုံများအတွင်းသို့ ဝင်ရောက်ကြမည့် မဲဆန္ဒရှင်များအား N95 နှာခေါင်းစည်းများ၊ မျက်နှာကာများ၊ လက်သန့်ဆေးရည်များကို ထောက်ပံ့ပေးခြင်းဖြင့် ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်ရောဂါ ကာကွယ်ရေးအစီအမံများအတိုင်း မဲရုံများက လိုက်နာကျင့်သုံးခဲ့ကြသည်ဟု လေ့လာစောင့်ကြည့်ရေးအဖွဲ့က မှတ်ချက်ပြုထားပါကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဒီမိုကရေစီလုပ်ငန်းစဉ်အတွက် ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံက ထောက်ပံ့ပါသည်ဟု မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ကမ္ဘောဒီးယားတော်ဝင်သံရုံးက ထပ်လောင်းမြွက်ကြားအပ်ပါကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံနှင့် မြန်မာပြည်သူပြည်သားများအနေဖြင့် ငြိမ်းချမ်းရေး၊ အမျိုးသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေး၊ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် သာယာဝပြောရေးဟူသော လမ်းကြောင်းအတိုင်း ဆက်လက်ခရီးဆက်နိုင်မှုကို မိမိတို့တွေ့မြင်နိုင်မည်ဟု အလေးအနက် မျှော်လင့်ပါကြောင်း၊ ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံသည် မြန်မာနိုင်ငံနှင့်အတူ ကာလကြာရှည်တည်ရှိလာသော ဆက်ဆံရေးကို ပိုမိုခိုင်မာတိုးတက်စေရေးအတွက် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ရန် အသင့်ရှိပါကြောင်း ဖော်ပြထားသည်။

သတင်းစဉ်

နိုဝင်ဘာ ၉ ရက်မှ ၁၂ ရက်နေ့ ည ၈ နာရီအထိ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်မှ အတည်ပြုထုတ်ပြန်သည့် အနိုင်ရပါတီစာရင်း

စဉ်	အနိုင်ရပါတီ	ပြည်သူ့လွှတ်တော်	အမျိုးသားလွှတ်တော်	တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်လွှတ်တော်	တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် (တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများလွှတ်တော်)
၁။	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၀၈ ဦး	၁၁၁ ဦး	၃၉၃ ဦး	၈ ဦး
၂။	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၈ ဦး	၅ ဦး	၂၅ ဦး	-
၃။	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၂ ဦး	၁ ဦး	၂၃ ဦး	-
၄။	ရခိုင်အမျိုးသားပါတီ	၄ ဦး	၄ ဦး	၇ ဦး	-
၅။	မွန်ညီညွတ်ရေးပါတီ	၂ ဦး	၃ ဦး	၆ ဦး	-
၆။	ကယားပြည်နယ်ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၂ ဦး	၃ ဦး	၃ ဦး	-
၇။	ရခိုင်ဦးဆောင်ပါတီ	၁ ဦး	-	၂ ဦး	-
၈။	ကချင်ပြည်နယ်ပြည်သူ့ပါတီ	၁ ဦး	-	၂ ဦး	-
၉။	'ဝ'အမျိုးသားပါတီ	၁ ဦး	-	၁ ဦး	-
၁၀။	တအာင်း(ပလောင်)အမျိုးသားပါတီ	၁ ဦး	၁ ဦး	-	-
၁၁။	ပအိုဝ်းအမျိုးသားအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁ ဦး	-	၅ ဦး	-
၁၂။	ဒီမိုကရေစီပါတီသစ်(ကချင်)	-	-	၁ ဦး	-
၁၃။	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	-	-	၁ ဦး	-
၁၄။	ကရင်ပြည်သူ့ပါတီ	-	-	၁ ဦး	-
၁၅။	ချင်းအမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	-	-	၁ ဦး	-
၁၆။	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	-	-	၁ ဦး	-
စုစုပေါင်း		၂၅၁ ဦး	၁၂၈ ဦး	၄၇၂ ဦး	၈ ဦး

နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက် ည ၈ နာရီ ထုတ်ပြန်ချက်အရ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါပိုးရှိ လူနာသစ် ၁၁၄၅ ဦး တွေ့ရှိ

COVID-19 ရောဂါစောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုမှုနှင့်ပတ်သက်၍ သတင်းထုတ်ပြန်ခြင်း

(၁၂-၁၁-၂၀၂၀) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀)နာရီ

(၁၁-၁၁-၂၀၂၀) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီမှ (၁၂-၁၁-၂၀၂၀) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီအတွင်း ဓာတ်ခွဲနမူနာ စုစုပေါင်း (၁၇,၂၅၀)ခုအား စစ်ဆေးပြီးစီးခဲ့ရာ COVID-19 ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာသစ်(၁၁၄၅)ဦး တွေ့ရှိရပါသည်။

ဓာတ်ခွဲခန်းများနှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်များတွင် ဓာတ်ခွဲစမ်းသပ်မှုအခြေအနေ (၁၂-၁၁-၂၀၂၀) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီ

ဓာတ်ခွဲခန်းအမည်	စစ်ဆေးခဲ့သည့် ဓာတ်ခွဲနမူနာ စုစုပေါင်း	ပိုးတွေ့ လူနာသစ်
အမျိုးသားကျန်းမာရေးဓာတ်ခွဲခန်း (ရန်ကင်း)	(၁၆,၃၅၈) ခု	(၁၄၆) ဦး
သေတောသန့်စိုင်းဌာန (DMR)	(၆၀၄) ခု	(၉၀) ဦး
ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဓာတ်ခွဲခန်း (မော်လမြိုင်)	(၃၆၅) ခု	(၁၆) ဦး
ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဓာတ်ခွဲခန်း (တောင်ကြီး)	(၁၄၈) ခု	(၁) ဦး
ရန်ကင်းမြို့ အမှတ် (၁) တပ်မတော်ဆေးရုံကြီး (ခုတင် ၁၀၀၀)	(၅၆၅) ခု	(၄၄) ဦး
နေပြည်တော် အမှတ် (၂) တပ်မတော်ဆေးရုံကြီး (ခုတင် ၁၀၀၀)	(၂၄၁) ခု	(၂) ဦး
စစ်တွေမြို့ အမှတ် (၁၅) တပ်မတော်ဆေးရုံ (ခုတင် ၁၀၀)	(၃၀) ခု	(၀) ဦး
နေပြည်တော်ကောင်စီ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များတွင် Gene Xpert စက်များဖြင့် ဓာတ်ခွဲစမ်းသပ်မှုအခြေအနေ	(၁၈၅) ခု	(၂၉) ဦး
နေပြည်တော်ကောင်စီ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များရှိ ဆေးရုံများတွင် COVID-19 Rapid Antigen Diagnostic Test စစ်ဆေးမှုအခြေအနေ	(၁,၀၃၇) ခု	(၃၀၁) ဦး
နေပြည်တော်ကောင်စီ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနများတွင် COVID-19 Rapid Antigen Diagnostic Test စစ်ဆေးမှုအခြေအနေ	(၁၂,၄၃၇) ခု	(၅၁၆) ဦး
စုစုပေါင်း	(၁၇,၂၅၀) ခု	(၁,၁၄၅) ဦး

Rapid Antigen Diagnostic Test Kit များဖြင့် ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ဆေးရုံကြီးများနှင့် မြို့နယ်များတွင် ဆက်လက်စစ်ဆေးလျက်ရှိပြီး အဆိုပါစစ်ဆေးမှုများတွင် အနံ့မရရှိသူများလည်း ပါဝင်ပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံတွင် COVID-19 လူနာ ဖြစ်ပွား၊ သေဆုံးမှုအခြေအနေ (၁၂-၁၁-၂၀၂၀) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီ

	အသစ် (လွန်ခဲ့သော ၂၄ နာရီအတွင်း)	ယခုအထိ စုစုပေါင်း
စစ်ဆေးခဲ့သည့် ဓာတ်ခွဲနမူနာ စုစုပေါင်း	(၁၇,၂၅၀) ဦး	(၈၅၃,၉၄၇) ဦး
COVID-19 ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာ စုစုပေါင်း	(၁,၁၄၅) ဦး	(၆၅,၅၉၈) ဦး
ဆေးရုံဆင်းခွင့်ရရှိသူ	(၁,၀၃၁) ဦး	(၄၉,၅၆၃) ဦး
သေဆုံးလူနာ	(၂၈) ဦး	(၁,၅၀၈) ဦး

- ယနေ့ သေဆုံးသူ (၂၈) ဦးအနက် ရောဂါအခံရှိသူ (၁၉) ဦးပါဝင်ပါသည်။
 - တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်များရှိ ဆေးရုံများနှင့် ရန်ကင်းမြို့ရှိ COVID-19 ရောဂါ ကုသရေးဌာနများမှ ဆေးရုံဆင်းခွင့်ရရှိသူ စုစုပေါင်း (၁,၀၃၁) ဦးတွင်-
 - ပြည်သူ့ဆေးရုံများ - (၃၄၀) ဦး
 - COVID-19 ရောဂါ ကုသရေးဌာနများ (ရန်ကင်းမြို့) - (၆၉၁) ဦး ပါဝင်ပါသည်။
 - ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း အသွားအလာကန့်သတ်ထားရှိရာ နေရာများမှ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာများနှင့် အနီးကပ်ထိတွေ့ခဲ့သူများအနက် Negative အဖြေထွက်ရှိခဲ့ပြီး နေအိမ်များတွင် အသွားအလာကန့်သတ်ထားရှိသူ စုစုပေါင်း (၁,၀၆၂)ဦးတွင်-
 - Hotel Quarantine - (၁၄၄) ဦး
 - Facility Quarantine - (၃၃၂) ဦး
 - Community Based Facility Quarantine - (၄၆၄) ဦး
 - Anosmia Center - (၁၂၂) ဦး
- ပါဝင်ပြီး ၎င်းတို့အား နေအိမ်များတွင် အသွားအလာ ဆက်လက်ကန့်သတ်ထားရှိပါသည်။

ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန

ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများမှ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက် / သေဆုံးမှု အများဆုံး ၁၀ နိုင်ငံ

စဉ်	နိုင်ငံအမည်	ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ပိုးတွေ့ရှိသူ	ရောဂါပိုး ကင်းစင်သွားသူ	ပိုးတွေ့ သေဆုံးလူနာ
၁။	အမေရိကန်	၁၀၇၀၈၇၈	၆၆၄၈၇၀၅	၂၄၇၃၉၈
၂။	အိန္ဒိယ	၈၆၅၅၀၈၄	၈၀၆၄၆၉၈	၁၂၈၁၇၉
၃။	ဘရာဇီး	၅၇၄၉၀၀၇	၅၀၆၄၄၄၄	၁၆၃၄၀၆
၄။	ပြင်သစ်	၁၈၆၅၅၃၈	၁၃၃၆၉၆	၄၂၅၃၅
၅။	ရုရှား	၁၈၅၅၅၆၈	၁၃၈၀၆၈	၃၂၀၃၂
၆။	စပိန်	၁၄၆၃၀၉၃	စိစစ်ဆဲ	၄၀၁၀၅
၇။	အာဂျင်တီးနား	၁၂၇၃၃၅၆	၁၀၈၀၈၉၇	၃၄၅၃၁
၈။	ဗြိတိန်	၁၂၅၆၇၂၅	စိစစ်ဆဲ	၅၀၃၆၅
၉။	ကိုလံဘီယာ	၁၁၆၅၃၂၆	၁၀၇၀၄၂၃	၃၃၃၁၂
၁၀။	အီတလီ	၁၀၂၈၄၂၄	၃၇၂၁၃၃	၄၂၉၅၃

အာဆီယံနိုင်ငံများမှ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်

စဉ်	နိုင်ငံအမည်	ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ပိုးတွေ့ရှိသူ	ရောဂါပိုး ကင်းစင်သွားသူ	ပိုးတွေ့ သေဆုံးလူနာ
၁။	အင်ဒိုနီးရှား	၄၅၂၂၀	၃၈၂၀၈၄	၁၄၉၃၃
၂။	ဖိလစ်ပိုင်	၄၀၂၈၂၀	၃၆၂၄၁၇	၇၇၂၁
၃။	မြန်မာ	၆၅၅၉၈	၄၉၅၆၃	၁၅၀၈
၄။	စင်ကာပူ	၅၈၁၀၂	၅၇၉၉၀	၂၈
၅။	မလေးရှား	၄၃၇၉၁	၃၂၀၆၉	၃၀၃
၆။	ထိုင်း	၃၈၅၂	၃၆၉၃	၆၀
၇။	ဗီယက်နမ်	၁၂၅၃	၁၀၉၃	၃၅
၈။	ကမ္ဘောဒီးယား	၃၀၁	၂၈၈	၀
၉။	ဘရူနိုင်း	၁၄၈	၁၄၅	၃
၁၀။	လာအို	၂၄	၂၃	၀



ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဖို့ မိမိကစ၍ စည်းကမ်းများကို လိုက်နာဖို့

COVID-19 ရောဂါ စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုမှုနှင့်ပတ်သက်၍ သတင်းထုတ်ပြန်ခြင်း

(၁၂-၁၁-၂၀၂၀) ရက်နေ့၊ ညနေ (၄:၀၀)နာရီ

၁။ (၁၁-၁၁-၂၀၂၀) ရက်နေ့အတွက် ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာ (၁,၂၁၂) ဦး၏ မြို့နယ်အလိုက် တွေ့ရှိရမှုအခြေအနေမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

Table with 4 columns: No., District, Number of cases, Total cases. Lists various districts like Mandalay, Bhamo, etc.

Table with 4 columns: No., District, Number of cases, Total cases. Lists districts like Mandalay, Bhamo, etc.

Table with 4 columns: No., District, Number of cases, Total cases. Lists districts like Mandalay, Bhamo, etc.

* ပြည်ပမှ ရောက်ရှိလာသူ (၄) ဦးအား အသွားအလာကန့်သတ်ထားခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ (၁၁-၁၁-၂၀၂၀)ရက်နေ့တွင် စစ်ဆေးတွေ့ရှိခဲ့သော ဓာတ်ခွဲ အတည်ပြုလူနာ (၁,၂၁၂) ဦးတွင် အနံ့မရှိသူ (၃၀၃) ဦး ပါရှိပါ သည်။

ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန

ပြည်ပနိုင်ငံများရောက် အခက်အခဲကြုံတွေ့နေရသည့် မြန်မာသင်္ဘောသားများနှင့် မြန်မာနိုင်ငံသားများအား ပြန်လည်ခေါ်ဆောင်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၂
နိုင်ငံတကာခရီးသည်တင် လေယာဉ်များ ပျံသန်းမှု ယာယီ ရပ်ဆိုင်းထားခြင်းကြောင့် ပြင်သစ်၊ စပိန်နှင့် အနီးတစ်ဝိုက် ဒေသများတွင် အခက်အခဲကြုံတွေ့နေရသည့် မြန်မာ သင်္ဘောသား ၄၃ ဦးအား ပါရီမြို့၊ မြန်မာသံရုံးမှ စီစဉ်သည့် Amelia လေကြောင်း ကယ်ဆယ်ရေးလေယာဉ်ဖြင့် ပြန်လည်ခေါ်ဆောင်ခဲ့ရာ ယနေ့နံနက် ၈ နာရီခွဲတွင် လည်းကောင်း၊ ဂျပန်နိုင်ငံတွင် အခက်အခဲကြုံတွေ့နေရသည့် မြန်မာသင်္ဘောသားများ အပါအဝင် မြန်မာနိုင်ငံသား ၁၅၆ ဦးအား တိုကျိုမြို့၊ မြန်မာသံရုံးမှ စီစဉ်သည့် All Nippon Airways လေကြောင်း(ANA) ကယ်ဆယ်ရေးလေယာဉ်ဖြင့် ပြန်လည်ခေါ်ဆောင်ခဲ့ရာ ယနေ့ညနေ ၅ နာရီတွင် လည်းကောင်း ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ အဆင်ပြေချောမွေ့စွာ ပြန်လည်ရောက်ရှိခဲ့ကြသည်။



အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ အဆင်ပြေချောမွေ့စွာ ပြန်လည်ရောက်ရှိခဲ့ကြပြီး အဆိုပါ ကယ်ဆယ်ရေးလေယာဉ် တွင် ကိုရီးယားသမ္မတနိုင်ငံမှ ၄၁ ဦး၊ ပနားမားမှ ၁၈ ဦး၊ မက္ကဆီကိုမှ ၃၆ ဦး၊ အင်ဒိုနီးရှားမှ ခြောက်ဦး၊ စင်ကာပူမှ ၃၉ ဦး၊ တောင်အာဖရိကမှ နှစ်ဦး၊ ဗီယက်နမ်မှ တစ်ဦး၊ ဩစတြေးလျမှ တစ်ဦး၊ စုစုပေါင်း မြန်မာနိုင်ငံသား ၁၄၄ ဦး လိုက်ပါခဲ့ကြသည်။

၁၀ နာရီတွင် ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့အဆင်ပြေ ချောမွေ့စွာ ပြန်လည်ရောက်ရှိခဲ့ကြပြီး အဆိုပါ ကယ်ဆယ် ရေးလေယာဉ်တွင် ဆော်ဒီအာရေဗျမှ နှစ်ဦး၊ ကာတာမှလေးဦး၊ ယူအေအီးမှ ၉၁ ဦး၊ ဘာရိန်းမှ နှစ်ဦး၊ ကူဝိတ်မှ တစ်ဦး၊ ဂျာမနီမှ တစ်ဦး၊ မော်လ်ဒိုက်မှ ခြောက်ဦး၊ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်မှ တစ်ဦး၊ အိန္ဒိယမှ ခြောက်ဦး၊ တန်ဇနီးနီးယားမှ နှစ်ဦး၊ ပနားမားမှ ရှစ်ဦး၊ နိုင်ဂျီးရီးယားမှ နှစ်ဦး၊ အင်္ဂလန်မှ ၁၀ ဦး၊ ရုရှားမှ တစ်ဦး၊ အီဂျစ်မှ ကိုးဦး၊ ဩစတြေးလျမှ သုံးဦး၊ စုစုပေါင်း မြန်မာနိုင်ငံသား ၁၄၉ ဦး လိုက်ပါခဲ့ကြသည်။

ပြည်ပနိုင်ငံများတွင် အခက်အခဲကြုံတွေ့နေရသည့် မြန်မာသင်္ဘောသားများနှင့် မြန်မာနိုင်ငံသားများအား ပြန်လည် ခေါ်ဆောင်ရန် Coronavirus Disease 2019 (COVID-19) ကာကွယ်၊ ထိန်းချုပ်၊ ကုသရေး အမျိုးသားအဆင့် ဗဟို ကော်မတီ၏လမ်းညွှန်ချက်နှင့်အညီ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဌာနအနေဖြင့် သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနများ၊ သက်ဆိုင်ရာ နိုင်ငံများရှိ မြန်မာသံရုံးများနှင့် ပူးပေါင်းညှိနှိုင်းဆောင်ရွက် ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



အင်းဝရဲ့ လွမ်းပုံပြင်



မောင်ရင်ဆွေ

မိမိမွေးဖွားရာအရပ်၊ မိမိပညာသင်ကြားရာအရပ်နှင့် မိမိကြီးပွားရာအရပ်တို့ကို မမေ့အပ်ဟု ရှေးလူကြီးများက ဆိုခဲ့ကြပါသည်။ ကျွန်တော်တို့လည်း လူအဖြစ် မွေးဖွားလာခဲ့ကြသည်။ ပညာလည်း သင်ကြားခဲ့ကြသည်။ ပညာသင်ကြားရာ လမ်းတစ်လျှောက်တွင်လည်း နားခဲခိုခဲ့သည့် နေရာများစွာလည်းရှိခဲ့ပါသည်။ ထိုနေရာများထဲတွင် တွေးမိတိုင်း လွမ်းရသည့် နေရာတစ်ခုလည်း ရှိပါသည်။ ထိုနေရာမှာ အခြားမဟုတ်ပေ။ ကျွန်တော်တို့၏ သမိုင်းလှပြောင် အင်းဝဆောင်ပဲ ဖြစ်သည်။

အင်းဝဆောင်သည် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်ဝင်းထဲတွင် ရှိပါသည်။ အိမ်ပတ်ပေါက်မှဝင်၍ အိမ်ပတ်လမ်းအတိုင်း လျှောက်လာလျှင် စစ်ကိုင်းလမ်းသို့ ရောက်ပါမည်။ စစ်ကိုင်းလမ်းအတိုင်း ရှေ့နည်းနည်း လျှောက်လိုက်လျှင် သိပ္ပံကန်တင်းသို့ ရောက်ပေမည်။ ထိုသိပ္ပံကန်တင်းရှေ့ တည့်တည့်က အဆောက်အအုံသည် အင်းဝဆောင်ပဲ ဖြစ်သည်။ သိပ္ပံကန်တင်းမှကြည့်လျှင် အဆောင်မှခံဝတွင် အင်းဝဆောင်ဟူသော ရွှေရောင် (ယခု အဖြူရောင်) စာလုံးကို မြင်တွေ့ရပေလိမ့်မည်။ အင်းဝဆောင်သည် စစ်ကိုင်း၊ ပင်းယ၊ ပဲခူး၊ သထုံဆောင်တို့နှင့်အတူ ရန်ကုန် တက္ကသိုလ်ဖွင့်လှစ်အပြီး ၈ နှစ်အကြာ ၁၉၂၈ ခုနှစ်၌ ပေါ်ပေါက်လာခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ အရောင်က နီကြင့်ကြင့် ဖြစ်သည်။ နီကြင့်ကြင့်အရောင်က ရဲရင့်မှုကိုဖြစ်စေသည်။ အရောင်ကသာ ရဲရင့်သည်မဟုတ်။ စွမ်းရည်ကလည်း ရဲရင့်လှသည်။ ထိုအချက်ကို ဆရာတင်ဇ(ရှမ်းပြည်)၊ ဦးအောင်သန်း (ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း၏အစ်ကို)၊ မန်းတင်၊ တက္ကသိုလ်နေဝင်း၊ ဒေါက်တာမောင်မောင်ခ၊ ဒေါက်တာ သာလှ စသည့်သူများက ပြောပြနေပေလိမ့်မည်။



အင်းဝဆောင်။ ဓာတ်ပုံ - မြင့်စိုး

ဧည့်ဂေဟာလည်းဖြစ်နေ
အင်းဝဆောင်ကို ဝင်လိုက်ပြီဆိုလျှင် မှိန်ပျဉ် မီးရောင်က ကြိုဆိုနေပေလိမ့်မည်။ မှိန်ပျဉ်သည် အခြား အရာများအတွက် ကောင်းချင်ကောင်းမည်ဖြစ်သော် လည်း အင်းဝဆောင်အတွက်မူ အထူးပင်ကောင်းသည်ဟု ဆိုရပေလိမ့်မည်။ မှိန်ပျဉ်က အအေးဓာတ်ကို ပို၍ဖြစ်စေ သည်။ ရောက်လာသူအပေါင်းကို ထိုအအေးဓာတ်ဖြင့် ဧည့်ခံလေ့ရှိသည်။ ရောက်လာသူအပေါင်းကလည်း “ဒီနေရာလေးက အေးလိုက်တာ”ဟု ပြောကြမြဲဖြစ်သည်။ ခုံတန်းလျားချထားသောကြောင့် ဧည့်ဂေဟာကလေး တစ်ခုကဲ့သို့ဖြစ်နေတာလည်း ပါပါလိမ့်မည်။ အဆောင်ရိပ် ကသာ အေးသည်မဟုတ်။ အဆောင်မှူးနှင့် အဆောင်သား တို့၏ အရိပ်ကလည်းအေးကြောင်း ရောက်ဖူးသူအပေါင်း သိကြပေလိမ့်မည်။

လည်း ဆိုကြပါသည်။ မြတ်စောညီနောင် ဘုရားနှစ်ဆူက လည်း အင်းဝဆောင်ကို ပို၍ ဂုဏ်တက်စေခဲ့ပါသည်။

ညီအစ်ကိုဆောင်

အင်းဝဆောင်မှ ဆက်သွားလျှင် စစ်ကိုင်းဆောင်၊ ပင်းယဆောင်၊ ပဲခူးဆောင်၊ သထုံဆောင်တို့သို့ ရောက်ပေ မည်။ ထိုအဆောင်များသည် တစ်ဆက်တစ်စပ်တည်းရှိနေပြီး အတူမွေးဖွားခဲ့ကြသော ညီအစ်ကိုဆောင်များဖြစ်သည်။ အဆောင်များက ညီအစ်ကိုတော်ကြသကဲ့သို့ အဆောင်နေ ကျောင်းသားများကလည်း ညီအစ်ကိုပမာ ရင်းနှီးခဲ့ကြပေ သည်။ အင်းဝနှင့် ကျွန်တော်၊ ကျွန်တော်နှင့် အင်းဝ ရေစက် ဆုံပုံကလည်း တိုက်ရိုက်မဟုတ်ဘဲ သွယ်ဝိုက်လွန်းသည်ဟု ဆိုရပေမည်။

ကျွန်တော်သည် ပဲခူးဒီဂရီကောလိပ်က မဟာအရည် အချင်းစစ်တန်း အောင်ခဲ့ပါသည်။ ထုံးစံအရ မဟာဝိဇ္ဇာတန်း ကို တောင်ငူတက္ကသိုလ် သွားတက်ရမည်ဖြစ်သည်။ တောင်ငူတက္ကသိုလ်သည် ကျွန်တော်အတွက် သွားရေး လာရေးအဆင်မပြေလှ။ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် တက်ချင်ပါက

လည်း ဝင်ခွင့်ဖြေရမည်။ ထိုအချိန်က ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် သည် ဝိဇ္ဇာဘာသာတွဲတွင် ငါးယောက်သာ လက်ခံပြီး သိပ္ပံဘာသာတွဲတွင် ဆယ်ယောက်သာ လက်ခံပါသည်။ ဝင်ခွင့်ဖြေ၍ အောင်လျှင် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် တက်ရပေမည်။ မအောင်ရင်ရောဆိုသော မေးခွန်းကလည်း ဝင်လာပြန် သည်။ ထိုအခါ ဘုရင့်နောင် ဖောင်ဖျက်ရတော့သည်။ သို့နှင့် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်ဝင်ခွင့် ဖြေခဲ့ပါသည်။ ကံကောင်း ထောက်မစွာ ဝင်ခွင့်အောင်ခဲ့ပါသည်။ ဖောင်ဖျက်ကျိုး နပ်သည်ဟု ဆိုရပေမည်။ စွဲလမ်းခဲ့ရသော ရန်ကုန် တက္ကသိုလ်တွင် ကျောင်းတက်ရပေတော့မည်။

ဝမ်းသာဝမ်းနည်း ဒွန်တွဲ

ကျောင်းတက်ရတော့မည်ဆိုသောအခါ ဝမ်းသာ ဝမ်းနည်း ဒွန်တွဲခံစားရတော့သည်။ ဝမ်းသာရသည်က ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် ခြေချခွင့်ရခြင်းဖြစ်ပြီး ဝမ်းနည်းခြင်းမှာ နေစရာ အခက်ကြုံရခြင်းဖြစ်သည်။ ရန်ကုန်မှာက ကျောချ ဖို့တစ်နေရာပင် မလွယ်လှ။ ထိုအခါ ဘုန်းကြီးကျောင်းကို အားကိုးရတော့သည်။ ကျွန်တော်တို့ရွာသား ဦးတင်ငွေကြီး

က သူ့ဆရာတော်ကျောင်းကို လိုက်လျှောက်ပေးပါသည်။ ကံအားလျော်စွာ ဆရာတော်က နေခွင့်ပြုပါသည်။ ကျွန်တော်နေခွင့်ရသောကျောင်းမှာ ဗဟန်းကြားတောရရှိ သုံးထပ်ကျောင်း ဖြစ်ပါသည်။ ခုတော့ ဦးတင်ငွေကြီးရေး၊ ဆရာတော်ပါ မရှိရတော့ပေ။ ထိုကျေးဇူးများကိုလည်း အထူးအောက်မေ့မိပါသည်။

ရက်ကိုလစား ရတက်လည်းပွား

ထိုစဉ်က ကြားတောရဘုန်းကြီးကျောင်းနားရှိ လင်းလမ်း(ယခုရွှေလမ်း) လမ်းထိပ်မှ လှည်းတန်းခိုင်ရွှေဝါ မှတ်တိုင်သို့ ၂၀၄ ဘတ်စ်ကားကို စီးရသည်။ ဘုန်းကြီး ကျောင်းဝေယျာဝစ္စဝိုင်းလုပ်ပြီးမှ လာရသည်ဖြစ်ရာ ကျောင်းမီအောင် မနည်းအားထုတ်ရသည်။ ကားက လည်းရှား၊ ကြာကလည်းကြာ ရေရှည်မလွယ်လှ။ ထိုအခါ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်ဝင်းထဲတွင် နေရလျှင် ကောင်းမှာပဲဟု တောင့်တမိသည်။ ထိုသို့တောင့်တမိသည်မှာလည်း အကြောင်းရှိပါသည်။ အင်းဝဆောင်၌ ကျွန်တော်ထက် ဦးစွာရောက်နှင့်နေသော မြန်မာစာကျောင်းသားတစ်ဦး ရှိပါသည်။ ဒုတိယနှစ် မဟာဝိဇ္ဇာကျောင်းသား ကိုကျော်စွာ (ယခု ဒေါက်တာကျော်စွာဝင်း၊ ကထိက၊ မြန်မာစာဌာန၊ တောင်ငူတက္ကသိုလ်) ဖြစ်သည်။ ကိုကျော်စွာဆီ လာလည် ရင်း အဆောင်မှူး ဆရာဦးမျိုးသန့် (အားလုံးအခေါ် ဆရာ မျိုး)ကို တွေ့ဖူးရသည်။ ဆရာ့ကို အဆောင်နေခွင့်လေး ပေးရန် ပြောချင်သော်လည်း မပြောဝံ့။ ပြောလည်း မထွက်ခဲ့ပေ။ သည်လိုနှင့် ရက်ကိုလစား ရတက်လည်း ပွားနေခဲ့ရသည်။

တစ်ညနေ အင်းဝဆောင် ကိုကျော်စွာအခန်းရှေ့ တွင် ကျွန်တော်ရယ်၊ ကိုကျော်စွာရယ်၊ ဆရာမော် (ယခု ဒေါက်တာမင်းမော်သန့်၊ ပါမောက္ခ၊ ဌာနမှူး၊ စစ်တွေ တက္ကသိုလ်)ရယ် မတ်တတ်ရပ် စကားပြောနေစဉ် ဆရာမျိုး အဆောင်ပြန်လာချိန်နှင့်ကြုံ၍ ပက်ပင်းဆုံမိ ကြပါသည်။ ထိုအခါ ကျွန်တော်အခက်အခဲကိုသိနေသော ဆရာမော်က အဆောင်နေခွင့်ရရန် ပြောပေးပါသည်။ ဆရာမျိုးကလည်း မဆိုင်းမတွပင် နေခွင့်ပေးခဲ့ပါသည်။ ထိုအချိန်မှစ၍ ကျွန်တော်တောင့်တမှုလည်း ပြည့်ဝ၊ တရားမဝင် အင်းဝဆောင်သားလည်း ဖြစ်ရပါတော့ သည်။



သထုံဆောင်။ ဓာတ်ပုံ - မြင့်စိုး

အင်းဝဆောင်မှ ဆက်သွားလျှင် စစ်ကိုင်း ဆောင်၊ ပင်းယဆောင်၊ ပဲခူးဆောင်၊ သထုံ ဆောင်တို့သို့ ရောက်ပေမည်။ ထိုအဆောင် များသည် တစ်ဆက်တစ်စပ်တည်းရှိနေပြီး အတူ မွေးဖွားခဲ့ကြသော ညီအစ်ကိုဆောင်များ ဖြစ်သည်။ အဆောင်များက ညီအစ်ကိုတော် ကြသကဲ့သို့ အဆောင်နေကျောင်းသားများ ကလည်း ညီအစ်ကိုပမာ ရင်းနှီးခဲ့ကြပေသည်။ အင်းဝနှင့် ကျွန်တော်၊ ကျွန်တော်နှင့် အင်းဝ ရေစက်ဆုံပုံကလည်း တိုက်ရိုက်မဟုတ်ဘဲ သွယ်ဝိုက်လွန်းသည်ဟု ဆိုရပေမည်။



● စာမျက်နှာ ၂၀ မှ

တရားမဝင် အင်းဝဆောင်သားဆိုသော စကားကို လည်း အနည်းငယ် ရှင်းပြလိုပါသေးသည်။ ထိုခေတ် လူကြီးများက ကျောင်းသားများ စုရုံးနေထိုင်သည်ကို မလိုလားကြပေ။ ထို့ကြောင့် မဟာဝိဇ္ဇာကျောင်းသား မက၍ ပါရဂူကျောင်းသားပင်ဖြစ်နေပါစေ အဆောင် နေခွင့်မပြုခဲ့ပေ။ ထိုအခါ ဆရာမျိုးတို့ကဲ့သို့ မြေမကြောက် ကင်းမကြောက် ဆရာများထံ ဘဝကို အပ်နှံရတော့သည်။ ဆရာကလည်း မကင်းရာမကင်းကြောင်းနှင့် တိုးတိုး တိတ်တိတ် လက်ခံထားသည်မှာ ဒုက္ခသည်စခန်းတမျှ ရှိလှတော့သည်။ တစ်ခါတစ်ရံ အခွင့်ထူးခံ ကိုယ်တော် များက မီးလှန့်သံပေး၍ စစ်ဆေးမည်ပြုသောအခါ မနွေး ပေါင် စတေးရှောင်ခဲ့ရသည့် အခါပေါင်းကလည်း မနည်း လှပေ။ ပြောရင်း လွမ်းသွားလောက်အောင် စောင့်ရှောက် ခဲ့ကြသည့် အခွင့်ထူးခံကိုယ်တော်ကြီးများကို ကျေးဇူး တင်ရမလို ဖြစ်နေပေသည်။ စတေးရှောင်ရင်း အပေါင်း အသင်းများပင် တိုးပွားခဲ့လေသေးသည်။ ဒါသည်ပင် ကျွန်တော်တို့ တရားမဝင် အင်းဝသားတို့၏ အရသာ တစ်မျိုးဖြစ်၍ နေတော့သည်။

ပြည်ထောင်စုကြီးထဲက ပြည်ထောင်စုကလေး ထိုအချိန်က အင်းဝဆောင်တွင် ကချင်၊ ကယား၊ ကရင်၊ ချင်း၊ ဗမာ၊ မွန်၊ ရခိုင်၊ ရှမ်း စသည်ဖြင့် လူမျိုးစုံလှ ပေသည်။ ဗမာထဲတွင်လည်း အထက်ဗမာ၊ အောက်ဗမာ တို့လည်း ရှိကြသေးသည်။ လူမျိုးစုံ၍ အကြောင်းလည်း စုံလှပေသည်။ နယ်ပေါင်းစုံက ဓလေ့ပေါင်းစုံ၊ စားစရာ ပေါင်းစုံကို ကြားရစားရသည်မှာလည်း ပြော၍ကုန်နိုင် မည်မဟုတ်ပေ။ ပြည်ထောင်စုကြီးထဲက ပြည်ထောင်စု ကလေးတက္ကသိုလ်ပင် ဖြစ်၍နေတော့သည်။ ဤမျှ စုံလှသည့်အထဲ ဆရာမျိုးက မြန်မာနိုင်ငံ ခြေလျင်နှင့် တောင်တက်အသင်းဥက္ကဋ္ဌဖြစ်နေသေးရာ လူများမှာ ရှိသင့်သည်ထက်ပို၍ စုံလှစည်လှ ပျော်လှတော့သည်။

ကျောင်းသားတစ်ယောက်ကို မှတ်မိပါသေးသည်။ ကျွန်တော်နှင့် အခန်းချင်းကပ်ရပ်ဖြစ်သည်။ သူက နိုင်ငံခြားဘာသာတက္ကသိုလ်ကို ဂျပန်ဘာသာအထူးပြု နှင့် တက်နေသောကြောင့် ဂျပန်ကြီးဟု ခေါ်ကြသည်။ နာမည်နှင့် လိုက်အောင်ပင် လူကောင်ကြီးလှသည်။ လူကောင်ကြီးသလောက် အစားကလည်း မသေးလှပေ။ တစ်ခါ သူ့အိမ်ကပို့လိုက်သော ကြက်ကောင်လုံးကြော် ကို ထိုင်၍စားနေသည်။ မှတ်မှတ်ရရ နှစ်တုံးလောက် သာ ကျန်သည်ထင်သည်။ ထိုနှစ်တုံးကို အတူနေဆရာဖို့ ချန်ထားတာဟုဆိုလာသည်။ ထိုဆရာကို သတိရပေလို သာ တော်သေးသည်ဟု အောက်မေ့လိုက်သည်။ ကျွန်တော်မှာ သူ့ကိုကြည့်ရင်း မျက်လုံးများပင် ပြူးခဲ့ရ သည်။ ထိုအချိန်က ကျွန်တော်တို့ကျောင်းသား အများစု



ပင်းယဆောင်။ ဓာတ်ပုံ - မြင့်စိုး

မှာ အသားဟင်းကိုနမ်းပြီး စားနေချိန်ဖြစ်ပါသည်။ ယခု အနီဂျပန်ကြီးလည်း ဘယ်ရောက် ဘာလုပ်နေသည် မသိ။ ကျွန်တော့်မှာတော့ ကြက်ကောင်လုံးကြော် မြင်တိုင်း အနီဂျပန်ကြီးကို ပြေးပြေးမြင်ယောင်နေဆဲပင် ဖြစ်သည်။

အင်းဝသားများ အစဉ်အဆက် မမေ့နိုင်သူတစ်ဦး ရှိပါသည်။ သူကား အသားဖြူဖြူ။ အရပ်က ပုပု။ လမ်းလျှောက်လျှင် သိုးသိုးသွက်သွက်။ အသံကဝဲဝဲ။ သို့သော်ကြည့်တော့ကြည့်၏။ လူတွေလျှင် ဗိုက်ကိုလက်သီး နှင့် ဖွဖွထိုးကာ နှုတ်ဆက်တတ်၏။ အင်းဝသား အမည်မှန် သမျှ သူမခေါ်ဖူးသူမရှိ။ တစ်ခါတစ်ရံ သူပါးစပ်အောက်က အလုပ်လုပ်ရသည်။ တစ်ခါတစ်ရံ သူပါးစပ်အောက်က ကျောင်းသွားရသည်။ တစ်ခါတစ်ရံ သူပါးစပ်အောက်က ချိန်းထားသူနှင့် တွေ့ရသည်။ အများစုက သူ့အသံကို မျှော်လင့်ကြသည်။ နားစွင့်ကြသည်။ သူခေါ်လျှင် ပျော်နေ တတ်ကြသည်။ သူကား အခြားမဟုတ် အင်းဝဆောင်ရဲ့ အချစ်တော် “ဘပု”ပင် ဖြစ်သည်။ ယခု ဘပုလည်းမရှိရာ တော့ပေ။ သို့သော် အင်းဝဆောင်ရှေ့ဖြတ်တိုင်း ဘပုပုံကို မြင်ယောင်ဆဲ။ ဘပုအသံကို ကြားယောင်နေဆဲ ဖြစ်ပါ သည်။

လွမ်းလို့မဆုံး ရနံ့ထုံလွမ်းဆဲ

အင်းဝဆောင်က အင်းဝသားတွေကို လွမ်းစရာ ပုံပြင်တွေ တနှင့်တပိုးပေးခဲ့သည်။ ပြောလို့လည်း မကုန်။ လွမ်းလို့လည်း မဆုံး။ ရနံ့ထုံလွမ်းဆဲ။ တွေးမိတိုင်းလည်း အတိတ်က အင်းဝဆောင်သို့ ပြန်လည်ရောက်သွားမြဲ

ဖြစ်သည်။ အင်းဝဆောင်သို့ ပြန်လည်ရောက်သွားတိုင်း လည်း ငယ်ရွယ်နုပျိုသွားမြဲဖြစ်သည်။ အင်းဝဆောင် ကျေးဇူးကား ကြီးမားပေစွ။ အင်းဝရင်ငွေကို လှူခွင့်ရအောင် ကျေးဇူးပြုခဲ့သော ဆရာမျိုး၏ ကျေးဇူးကား ပို၍ပင်ကြီးလှ ပေတော့သည်။ ဆရာသည် ကျွန်တော်တို့ကို ရာထူးနှင့် ရင်းပြီး ထားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ အခန့်မသင့်လျှင် အလုပ်ပင် ပြုတ်သွားနိုင်ပေသည်။ ထိုအချိန်က အလွန်ပင် အန္တရာယ် ကြီးလှသည်။ ကြောက်စရာ ကောင်းလှပေသည်။ သို့သော် ဆရာမေတ္တာစိတ်ကြောင့် ကြောက်စိတ်တို့ လွင့်ပျောက်ခဲ့ ဟန်တူသည်။ ဆရာ ပင်စင်ယူသည်အထိ အစိုးရဝန်ထမ်း ဘဝ မြဲခဲ့သည်ကိုတော့ ကျွန်တော်တို့ အထူးဝမ်းသာ ကြသည်။ အာဏာသည် မေတ္တာကို အန္တရာယ်မပြုနိုင် ကြောင်းကို ဆရာက သက်သေပြနိုင်ခဲ့ပေသည်။

အင်းဝရဲ့လွမ်းပုံပြင်

ဆရာမျိုးတွင် မိန်းမမရှိဘဲလျက် သားသမီးတွေ များလှသည်။ ဆရာသည် ယနေ့တိုင်အောင်လည်း တစ်ကိုယ်တည်း လူပျိုကြီးပင်ဖြစ်သည်။ ကျွန်တော်တို့မှာ ဆရာ၏ ဝမ်းမနာသားသမီးများပဲ ဖြစ်သည်။ ဆရာက ကျွန်တော်တို့ကို မေတ္တာလက်ဖြင့် ထွေးပွေ့ခဲ့သည်။ လောဘ၊ ဒေါသနည်းအောင် လမ်းပြခဲ့သည်။ တစ်ယောက် ချမ်းသာ ကိုယ့်ဖို့ရှာသောစိတ်မျိုး မမွေးဖို့ ကျင့်ပြခဲ့သည်။ ယခု ကျွန်တော်တို့အားလုံး အင်းဝဆောင်၌ မရှိကြတော့ပြီ။ သို့သော် ဆရာကိုတွေ့တိုင်း အင်းဝဆောင်ကို မြင်မိသကဲ့သို့၊ အင်းဝဆောင်မြင်တိုင်းလည်း ဆရာကို တွေ့မိမြဲဖြစ်သည်။ ကျွန်တော်တို့ရင်ထဲမတော့ ဆရာနှင့် အင်းဝဆောင်၊ အင်းဝ

ဆောင်းပါးရှင် မောင်ရင်ဆွေ၏ ကိုယ်ရေးအကျဉ်း

- အမည်ရင်းမှာ အောင်ဆန်းဖြစ်သည်။
- ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ညောင်လေးပင်မြို့နယ်၊ ပြန်တန်ဆာမြို့အပိုင် ကတုတ်၊ ကြောင်လျှာဖျား၊ ကျောင်းစု ကျေးရွာတွင် အဖ ဦးမောင်ငယ်၊ အမိ ဒေါ်ပုရင်တို့က ၁၉၇၉ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ ၂၃ ရက် (စနေနေ့)တွင် မွေးဖွားခဲ့သည်။
- အခြေခံပညာကို အမက ကတုတ်၊ ကြောင်လျှာဖျား၊ ကျောင်းစုကျောင်းတွင် သင်ယူခဲ့သည်။
- တက္ကသိုလ်တန်းကို အထက ပြန်တန်ဆာကျောင်းမှ အောင်မြင်ခဲ့သည်။
- ပဲခူးဒီကရီကောလိပ်မှ မြန်မာစာအဓိကဖြင့် ဝိဇ္ဇာဘွဲ့ ရရှိခဲ့သည်။
- ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်မှ မဟာဝိဇ္ဇာဘွဲ့၊ မဟာသုတေ သနဘွဲ့၊ ပါရဂူဘွဲ့များ ရရှိခဲ့သည်။
- အောင်ဆန်း၊ အောင်ဆန်း(မြန်မာစာ)၊ ချစ်ပြည့် (ပြန်တန်ဆာ)၊ လွမ်းနောင်၊ မောင်ရင်ဆွေ ကလောင်အမည်များဖြင့် စာပေများ ရေးသား လျက်ရှိသည်။
- ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်၊ မြန်မာစာဌာနတွင် လက်ထောက်ကထိကအဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင် လျက်ရှိသည်။

ဆောင်နှင့် ဆရာ ခွဲမရအောင် ရှိနေတော့သည်။ ဆရာ ရင်ဝယ်သားကဲ့သို့ စောင့်ရှောက်ခဲ့သော သားတပည့်များ သည် ယခုဆိုလျှင် နိုင်ငံတော်က ပေးအပ်သော တာဝန် များကို ရိုးသားကြိုးစားထမ်းဆောင်နေကြပေပြီ။ ထိုသို့ ထမ်းဆောင်နေကြရင်း အတိတ်အကြောင်း ပြန်တွေးမိကြလျှင် အင်းဝဆောင်အကြောင်းက ရှေ့ဆုံးက ပါလာပေလိမ့်မည်။ ကျွန်တော်လည်း အင်းဝသားမို့ အင်းဝကို လွမ်းပါသည်။ အင်းဝသားတွေ အသက်ရှင်နေ သရွေ့ အင်းဝရဲ့လွမ်းပုံပြင်တွေကို ဆက်၍ပြောနေကြ ပေဦးမည်။ ။

အင်းဝဆောင်ကျေးဇူးကား ကြီးမားပေစွ။ အင်းဝရင်ငွေကို လှူခွင့်ရအောင် ကျေးဇူး ပြုခဲ့သော ဆရာမျိုး၏ ကျေးဇူးကား ပို၍ပင်ကြီးလှပေတော့သည်။ ဆရာသည် ကျွန်တော်တို့ကို ရာထူးနှင့်ရင်းပြီး ထားခဲ့ ခြင်းဖြစ်သည်။ အခန့်မသင့်လျှင် အလုပ် ပင် ပြုတ်သွားနိုင်ပေသည်။ ထိုအချိန်က အလွန်ပင် အန္တရာယ်ကြီးလှသည်။ ကြောက်စရာ ကောင်းလှပေသည်။ သို့သော် ဆရာမေတ္တာစိတ်ကြောင့် ကြောက်စိတ်တို့ လွင့်ပျောက်ခဲ့ဟန်တူ သည်။ ဆရာ ပင်စင်ယူသည်အထိ အစိုးရ ဝန်ထမ်းဘဝ မြဲခဲ့သည်ကိုတော့ ကျွန်တော် တို့ အထူးဝမ်းသာကြသည်။ အာဏာ သည် မေတ္တာကို အန္တရာယ်မပြုနိုင်ကြောင်း ကို ဆရာက သက်သေပြနိုင်ခဲ့ပေသည်။



တောင်ငူဆောင်။ ဓာတ်ပုံ - မြင့်စိုး

ရွှေသွေးဂျာနယ်ထွက်ရှိ

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၁၂
ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပုံနှိပ်ရေးနှင့် ထုတ်ဝေရေးဦးစီးဌာန စာပေ
ဗိမာန်ရုံးက အပတ်စဉ် စနေနေ့တိုင်း ရွှေသွေးဂျာနယ်ကို ထုတ်ဝေ
ဖြန့်ချိလျက်ရှိသည်။

နိုဝင်ဘာ ၁၄ ရက် (စနေနေ့)တွင် ထုတ်ဝေမည့် ရွှေသွေးဂျာနယ်
၌ ကျောင်းမှန်မှန်တက်ပြီး စာကြိုးစားတော့မည်ဆိုသော ငွေတိုး
အကြောင်းကို ရေးဖွဲ့ထားသည့် “ငွေတိုးလေး လိမ္မာပါပြီ” မျက်နှာပိုး
ကာတွန်း၊ ခန္ဓာကိုယ်ခံအားကောင်းပြီး ကျန်းမာကြံ့ခိုင်ရန်အတွက်
နေ့စဉ်အစားအစာများတွင် ဟင်းသီးဟင်းရွက် သစ်သီးဝလံများကို
မျှမျှတတပါဝင်အောင် စားသုံးရမည်ဖြစ်ကြောင်း တင်ဆက်ထား
သည့် “ဟင်းသီးဟင်းရွက်၊ သစ်သီးဝလံတွေ စားသုံးကြပါစို့” သုတ
ဆောင်းပါး၊ ကလေးတို့ကိုယ်တိုင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်နိုင်မည့်
“ဆေးရောင်လှလှမြယ်ရအောင်” ကဏ္ဍ၊ ခေါင်းမူးနောက်နောက်
ဖြစ်နေသော သူငယ်ချင်းအား ခေါင်းကြည့်သွားရန် သူငယ်ချင်းတစ်ဦးက အကြံပေးပုံအကြောင်း ရေးဖွဲ့ထားသည့်
“ပေါက်ကျော်-လန်းမှာလား၊ ပန်းမှာလား” နှစ်မျက်နှာကတွန်း၊ အမှန်တကယ်မဟုတ်ဘဲ မိမိကိုယ်မိမိ သူငွေသားပမာ
ဟန်ဆောင်ပြောဆို ပြုမူနေမိသော ဇော်ဇော်အကြောင်းကို ပညာပေးရေးဖွဲ့ထားသည့် “လျှာဖျားထက်က ပြစ်မှုတစ်ခု”
ကလေးဝတ္ထုကဏ္ဍတို့အပါအဝင် မြန်မာစကားပုံကဏ္ဍ၊ ရွှေသွေးစကားပိုင်း၊ ဉာဏ်စမ်း၊ ကဗျာကဏ္ဍစုံလင်စွာဖြင့်
ဖတ်စရာ မှတ်စရာများပါရှိကြောင်း သိရသည်။



ကျွန်းကျွန်း ဂျာနယ် ထွက်ရှိ

၁၅-၁၁-၂၀၂၀ ရက်နေ့ထုတ် အတွဲ(၁၇) အမှတ်(၂၂)တွင်

- စားသုံးဆီအတွက် ရေရာအောင် နေကြာတိုသောချာနိုက်ပါ
- နှမ်းအထွတ်နှမ်းကောင်းစေမည့် နည်းလမ်းများ
- ကြက်ထွန်နီ ခေါင်းနီပျံရောဂါ တာကွယ်နိုင်နည်းပါ
- တူ နှား သိုး ဆိတ် မွေးမြူရေးအတွက် အစာစီမံခန့်ခွဲမှု(၉)
- ဝက်မွေးမြူရေး စတင်လုပ်ကိုင်ရာတွင် စဉ်းစားသင့်သည့် အမျိုးမျိုး
- လေဖြတ်နိုင်သည့် ရေပြေးလှေကားနှင့် ဘဝနေထိုင်နည်း
- ကိုယ်ခံစွမ်းအားတို့ မြင့်တင်ပေးနိုင်သော အစားအစာများ
- မြတ်နိုးဂုဏ်ယူဖွယ်ရာ မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှုအစဉ်အလာအပါအဝင် စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ သုတေသနစုံလင်စွာဖြင့် ထွက်ရှိပြီဖြစ်ပါသည်။

တင်တင် (၂၀၀) ကျပ် အပြုပြင်ရေးနှင့် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန နယ်များတွင် တက်ယူရန် နိုင်ပါသည်။

MRTV SCHEDULE Friday November 13 2020

6:00 AM	ရတနာသုတ် ယုတ်တရားတော်	ပြည်တွင်းသတင်း (ထွေးကောက်ခွဲရုပ်သိမ်းသတင်း)၊ နိုင်ငံတကာသတင်း	12:00 PM
7:00 AM	BREAKFAST NEWS	ပြည်တွင်းသတင်း (ထွေးကောက်ခွဲရုပ်သိမ်းသတင်း)	4:00 PM
7:35 AM	'လှုပ်လှုပ်ရွှားရွား လူထုအားစား' Physical Fitness Dance လှုပ်ရွှား ခြုံငုံ သတ်မှတ်ကဏ္ဍကို (ပွဲစဉ်-၁)	ပြည်တွင်းသတင်း	6:00 PM
8:00 AM	ပြည်တွင်းသတင်း နိုင်ငံတကာသတင်း	Covid-19 ရောဂါ ကာကွယ်ထိန်းချုပ်ရေး အသိပညာပေးသီချင်း	6:30 PM
8:30 AM	ရုပ်ရှင်တိုသဘင်ပြပွဲတွင် Covid-19 ရောဂါ ကာကွယ်ထိန်းချုပ်ရေး နယ်ပယ်တိုင်း ရှိသည့်အတိုင်းပြသရန်	ပြည်တွင်းသတင်း	7:00 PM
9:00 AM	ပြည်တွင်းသတင်း (ထွေးကောက်ခွဲရုပ်သိမ်းသတင်း)	ပြည်တွင်းသတင်း (ထွေးကောက်ခွဲရုပ်သိမ်းသတင်း)၊ နိုင်ငံတကာသတင်း	8:00 PM
10:00 AM	သတင်းထုတ် သတင်း	9:00 PM	

www.mrtv.gov.mm www.facebook.com/mrtvwebmediaportal

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဖို့ စနစ်တကျ လက်ဆေးဖို့



တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အလိုက် စီလင်းပြိုကျေမှုနှင့် စီလင်းရန်ကုန်ကျေမှု

၆၂၀-၁၆၂၀ ပြည်နှစ်၊ စက်တင်ဘာလကုန်အထိ

တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်	စီလင်းပြိုကျေမှု	စီလင်းရန်ကုန်ကျေမှု
ဗဟို	၅၂၀	၁၆၂၀
အရှေ့	၅၂၀	၁၆၂၀
အထွေထွေ	၅၂၀	၁၆၂၀
အနောက်	၅၂၀	၁၆၂၀
အရှေ့တောင်	၅၂၀	၁၆၂၀
အနောက်တောင်	၅၂၀	၁၆၂၀
အလယ်	၅၂၀	၁၆၂၀
အနောက်အလယ်	၅၂၀	၁၆၂၀
အရှေ့အလယ်	၅၂၀	၁၆၂၀
အထွေထွေ	၅၂၀	၁၆၂၀

တက္ကသိုလ်တန်းက အားတို့ကများစွာ ရှာဖွေလာ

အား..အားညာတန်း က လူမျိုးဖော်ဝင်စ ရေးခဲ့ကြတိ ကများတွေ

သတင်းဆောင်ကကက ကရယ်၊ ဒီကွဲဆောင်က မောင်ရယ်၊ ပင်းယ ဆောင်ကငါရယ်..

နှစ်ရပ်ပြည်နည်း၊ ချစ်မြားဟု အမြဲ၊ သစ္စာပျော့ငန့်... ဟဲဟဲဟဲဟဲ..

နှစ်၁၀၀ပြည်နည်း၊ ကြိုက်တန်းပဲ မ လူတန်းကွ ..အာဟာ..

အသျှင်ဘုရားကြီး ဘန္တန္တဏစက္က၏ ဗိမာန်တော်ပုံ



ကျေးဇူးတော်ရှင် အသျှင်ဘုရားကြီး ဘန္တန္တဏစက္က၏ ရုပ်ကလာပ်တော်စံပျော်မည့် ဗိမာန်တော်ကြီးအား တည်ဆောက်ရန်အတွက် ကျောင်းတိုက်ပေါင်းစုံ ဗုဒ္ဓသာသနာ့ချီးမြှောက်ပူဇော်ရေးအဖွဲ့၏ တာဝန်လွှဲအပ်ချက်အရ စေတနာရှင် ဦးအောင်သာဇံ-ဒေါ်မအုံးမြင့် (ရန်ကုန်) မိသားစု၏ ဦးဆောင်မှုဖြင့် မဟာရစခန်းတွင် အချိန်ပြည့်နေထိုင်လျက် ကြီးမားခိုင်ခံ့သော ဗိမာန်တော်ကြီးအား တည်ဆောက်နေပြီး ပုံတော်ပါအတိုင်း (၃၅%) ခန့် ပြီးစီးနေပြီ ဖြစ်ပါသည်။ ကျေးဇူးတော် အသျှင်ဘုရားကြီး၏ ရုပ်ကလာပ်တော်မှာ (၃)နှစ်နီးပါးခန့် ကြာသည့်တိုင်အောင် မူလပကတိအတိုင်း အသားအရေ ဝင်းဝါစိုပြေလျက် အိပ်စက်နားနေသည့် အသွင်သဏ္ဍာန် ရှိနေပါသည်။

ဗိမာန်တော်ကြီးအတွက် နယ်ပေါင်းစုံမှ ဒါယကာ၊ ဒါယိကာမများ၏ အလှူငွေများကို စစ်တွေမြို့ရှိ မြန်မာ့ရှေ့ဆောင်ဘဏ် ငွေစာအုပ်အမှတ်-0360132036004296023 သို့ တိုက်ရိုက်လှူဒါန်းခြင်းဖြင့် ဖြစ်စေ၊ သက်ဆိုင်ရာကျောင်းတိုက်တာဝန်ခံများမှတစ်ဆင့်ဖြစ်စေ၊ ဦးအောင်သာဇံ ဖုန်း-၀၉-၅၁၁၅၁၂၂ နှင့် ၀၉-၇၉၉၅၇၇၂၈ သို့ တိုက်ရိုက်ဆက်သွယ်၍ဖြစ်စေ လှူဒါန်းနိုင်ပါကြောင်း အသိပေးနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

အလှူရှင်စာရင်းများအား မကြာမီ သတင်းစာများမှ ကြေညာပေးပါမည်။ အလှူရှင်အသစ်များအတွက် ဖြတ်ပိုင်းနှင့် ဂုဏ်ပြုလွှာများပေးပို့ပါမည်။

ကျောင်းတိုက်ပေါင်းစုံအဖွဲ့

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ယောဂီဆောင် ဒါယကာကြီး

ဦးစိုးနောင်
(စာတည်းမှူးချုပ်-ငြိမ်း)၊ မြန်မာ့သတင်းစဉ် (နိုင်ငံခြား)
The New Light of Myanmar
စာရေးဆရာစိုးသီဟနောင်
အသက်(၈၁)နှစ်

သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းဝန်ထမ်းဟောင်းများအသင်း၏ (ကန်တော့ခုံ) ရာသက်ပန်အသင်းသားဖြစ်သူ စာတည်းမှူးချုပ် (ငြိမ်း) ဦးစိုးနောင်သည် ၁၀-၁၁-၂၀၂၀ ရက်နေ့တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

အမှုဆောင်အဖွဲ့
သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းဝန်ထမ်း ဟောင်းများအသင်း

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ပါမောက္ခ ဒေါက်တာအောင်ကျော်
(ဦးနောက်နှင့်အာရုံကြော) ခွဲစိတ်ကုဆရာဝန်ကြီး(ငြိမ်း)
အသက်(၉၀)

ဒေါ်ခင်သန်းတင် (သားဖွားနှင့် မီးယပ်အထူးကု ဆရာဝန်ကြီး)၏ခင်ပွန်း ပါမောက္ခဒေါက်တာအောင်ကျော်သည် ၇-၁၁-၂၀၂၀ (စနေနေ့) ည ၁၁:၁၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဒေါက်တာဝင်းတင်ဘာ မိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ပါမောက္ခ ဒေါက်တာအောင်ကျော်
(ဦးနောက်နှင့်အာရုံကြော) ခွဲစိတ်ကုဆရာဝန်ကြီး(ငြိမ်း)
ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး
အသက်(၉၀)

ဆေးတက္ကသိုလ်(၁)ရန်ကုန် (၅/၉၉)နှစ်မှ သူငယ်ချင်း ဒေါက်တာခိုင်သန်းကျော်-ဒေါက်တာချောခိုင်ခိုင်မေသွင်တို့၏ ဖခင်ဖြစ်သူ ပါမောက္ခဒေါက်တာအောင်ကျော် အသက်(၉၀)သည် ၇-၁၁-၂၀၂၀ (စနေနေ့) ည ၁၁:၁၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဆေးတက္ကသိုလ်(၁)ရန်ကုန်
(၅/၉၉) ကျောင်းသား/ကျောင်းသူဟောင်းများ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ပါမောက္ခ ဒေါက်တာအောင်ကျော်
(ဦးနောက်နှင့်အာရုံကြော)ခွဲစိတ်ကုဆရာဝန်ကြီး(ငြိမ်း)
အသက် (၉၀)

အချစ်ဆုံးသူငယ်ချင်း ဒေါက်တာမျိုးသန်းကျော်(UK) ၏ဖခင် ပါမောက္ခဒေါက်တာအောင်ကျော်သည် ၇-၁၁-၂၀၂၀ ရက် (စနေနေ့) ည ၁၁:၁၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် သူငယ်ချင်း မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

အချစ်ဆုံးသူငယ်ချင်း
ဒေါက်တာသက်ကိုကို(UK)

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ခင်အေးဝင်း
အသက်(၇၃) နှစ်

ဆေးတက္ကသိုလ်(၁)၊ ရန်ကုန်-ခန္ဓာဗေဒဌာန၏ ကထိက ဒေါက်တာ တင်တင်အောင်-ဒေါက်တာစိန်ခိုင် (ကထိက-နုလုံး ဆေးကုဌာန၊ ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး)တို့၏မိခင် ဒေါ်ခင်အေးဝင်းသည် ၁၁-၁၁-၂၀၂၀ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၆ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့် ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ခန္ဓာဗေဒဌာနမိသားစု
ဆေးတက္ကသိုလ်-၂၊ ရန်ကုန်

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဆရာကြီးဦးခင်အောင်ကြည်
အသက်(၈၉)နှစ်

ရန်ကုန်စက်မှုတက္ကသိုလ်၊ ဓာတုဗေဒ အင်ဂျင်နီယာတာဝန်ရှိ၏ ဖခင်၊ ရန်ကုန် စက်မှုတက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ်(အငြိမ်းစား) ဆရာကြီး ဦးခင်အောင်ကြည်သည် ၅-၁၁-၂၀၂၀ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) ၁၂:၀၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်အနိစ္စ ရောက်ရှိသွား ကြောင်း သိရပါသည်။

ဆရာကြီး၏ တပည့်များဖြစ်ကြသော (၁၉၆၈-၇၄) ခုနှစ်၊ ဓာတုဗေဒ အင်ဂျင်နီယာကျောင်းသူ/သားများသည် ဆရာကြီးကွယ်လွန်အနိစ္စရောက်သွားခြင်းအတွက် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ နှမြောတသဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်းဖြစ်ရပါသည်။

၁၉၇၄ ခုနှစ်တွဲရ ဓာတုဗေဒအင်ဂျင်နီယာ
ကျောင်းသူ၊ ကျောင်းသားများ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်အိအိစိုး(Feel ရွှေအိ)
အသက်(၅၇)နှစ်

ဦးစိုးညီညီ(Managing Director, Feel Group)၏ ချစ်လှစွာသော ညီမလေး၊ အ.ထ.က(၁)ဒဂုံကျောင်းသူဟောင်း ဒေါ်အိအိစိုး(Feel၊ ရွှေအိ)သည် ၅-၁၁-၂၀၂၀ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

MEHSကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူဟောင်းများအဖွဲ့နှင့်
MEHS/အထက(၁)ဒဂုံအာစရီယူပူဇော်ပွဲ
ဖြစ်မြောက်ရေးကော်မတီ

(၁)နှစ်ပြည့်လွမ်းဆွတ်သတိရအမျှပေးခြင်း
ဒုအရာခံဗိုလ်ထွန်းထွန်းဦး
တ-၃၈၇၂၅
အသက်(၅၄)နှစ်

(၁၃-၁၁-၂၀၁၉)ရက်တွင် ကွယ်လွန်သည်။ အမှတ်(၉၆၂)၊ ဆောက်လုပ်ရေးတပ်ခွဲ(အင်ဂျင်နီယာ) ကျေးဇူးရှင်ဖေဖေကြီး ကွယ်လွန်ခဲ့သည်မှာ (၁)နှစ်တိတိပြည့် သွားပြီဖြစ်သော်လည်း တစ်နေ့မှမေ့မရပါ။ မေမေနဲ့သမီးလေး နေ့စဉ်ပြုပြုသမျှ ကုသိုလ်ကောင်းမှုတို့ကို ရောက်ရာဘုံ ရောက်ရာဘဝမှ သာဓုခေါ်ဆိုနိုင်ပါစေ။

ဖေဖေကြီးရေး.....အမျှ...အမျှ...အမျှ
ကျန်ရစ်သူ ဇနီး-ဒေါ်ယဉ်ယဉ်အောင်
ချစ်သမီးလေး- မဆောင်းသဇင်စိုး

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ခင်အေးဝင်း (၇၃) နှစ်
Myanmar Anatomy Society ၏ အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးဖြစ်သူ ဒေါက်တာတင်တင်အောင် (ကထိက၊ ခန္ဓာဗေဒဌာန၊ ဆေးတက္ကသိုလ်-၁)၏ မိခင် ဒေါ်ခင်အေးဝင်းသည် ၁၁-၁၁-၂၀၂၀ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၆ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

Myanmar Anatomy Society အဖွဲ့ဝင်များ
Myanmar Medical Association

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်အေးအေးစိုး
အသက်(၆၃)နှစ်

အထွေထွေမန်နေဂျာ(ငြိမ်း)၊ ဘဏ္ဍာရေးဌာနကြီး
မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း

မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းမှ အထွေထွေမန်နေဂျာ (ငြိမ်း) အသက်(၆၃)နှစ်သည် ၁၂-၁၁-၂၀၂၀ (ကြာသပတေးနေ့) တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါ၍ မိသားစုနှင့် ထပ်တူဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။

ဘဏ္ဍာရေးဌာနကြီး မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း
ဝန်ထမ်းများမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ရတနာပုံတယ်လီပို့အများနှင့် သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်၏ ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဝင်ဖြစ်သူ ဒေါ်အေးအေးစိုး အသက် (၆၃)နှစ်သည် ၁၂-၁၁-၂၀၂၀ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့နှင့်ဝန်ထမ်းများ
ရတနာပုံတယ်လီပို့အများနှင့်သက်ဆိုင်သော
ကုမ္ပဏီလီမိတက်

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ခင်ခင်ပြုံး
အသက်(၆၉)နှစ်

မြန်မာနိုင်ငံဆီကုန်သည်နှင့် ဆီလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း၊ အလုပ်အမှုဆောင်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ဆီကုန်သည်နှင့် ဆီလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း အတွင်းရေးမှူးဖြစ်သူ ဦးသိန်း ထွန်း(ခ) ဦးထွန်းထွန်း(မင်္ဂလာသန်းဆီစက်)၏ ချစ်လှစွာသောဇနီး ဒေါ်ခင်ခင်ပြုံး (သူနာပြုအုပ်-ငြိမ်း၊ မင်္ဂလာသန်းဆီစက်)၊ အသက်(၆၉)နှစ်သည် ၁၁-၁၁-၂၀၂၀ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံဆီကုန်သည်နှင့် ဆီလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်အေးအေးစိုး
အသက်(၆၃)နှစ်

ဒေါ်အေးအေးစိုး Advisor to CEO (MPT Joint Operation)၊ အထွေထွေမန်နေဂျာ(ငြိမ်း)၊ မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းသည် ၁၂-၁၁-၂၀၂၀ ရက်နေ့တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

MPT Joint Operation

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ခင်အေးဝင်း
အသက်(၇၃)နှစ်

ဆေးတက္ကသိုလ်(၁)ရန်ကုန် (၅/၉၉)နှစ်မှ သူငယ်ချင်း ဒေါက်တာတင်တင်အောင် - ဒေါက်တာစိန်ခိုင်တို့၏ မိခင်ဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်အေးဝင်း အသက်(၇၃)နှစ်သည် ၁၁-၁၁-၂၀၂၀ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၆ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဆေးတက္ကသိုလ်(၁)ရန်ကုန်
(၅/၉၉) ကျောင်းသား/ကျောင်းသူဟောင်းများ

တောတောင်
ပျက်ပြုန်း
မြေဆီသုဉ်း၏

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

မုံရွာမြို့၊ ရွှေပြည်အေးရပ်ကွက်နေ ဦးစိုးလင်း-ဒေါ်အေးလွင်တို့၏ သား မောင်ချစ်စန်းနိုင်သည် မိဘဆုံးရှုံးမှုများ မနာခံဘဲ စိတ်ဆင်းရဲအောင် အကြိမ်ကြိမ်ပြုလုပ်နေပါသဖြင့် သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်လိုက်ပါသည်။ နောက်နောင် ၎င်းနှင့် ပတ်သက်သည့် ကိစ္စအဝဝအား လုံးဝ(လုံးဝ) တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည် မဟုတ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးစိုးလင်း [၅/မရန(နိုင်)၁၀၃၂၉၃]
ဒေါ်အေးလွင် [၅/မရန(နိုင်)၁၀၃၂၈၈]

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ အမည်စာရင်းကြေညာ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်
ကြေညာချက်အမှတ် (၂၃၅ / ၂၀၂၀)

၁၃၈၂ ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ၁၂ ရက်
(၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၂ ရက်)

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ်

ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများ အမည်စာရင်းကြေညာခြင်း

၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၈ ရက်နေ့တွင် ကျင်းပခဲ့သည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ၌ သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲတို့က ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲ ဥပဒေပုဒ်မ ၄၉ (ခ) နှင့်အညီ ထုတ်ပြန်ကြေညာချက်များအရ အောက်ဖော်ပြပါပုဂ္ဂိုလ်များသည် ယှဉ်တွဲပါ ပြည်သူ့ လွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်များ၏ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအဖြစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရသူများဖြစ် ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည် -

စဉ်	အမည်	နိုင်ငံသားစိစစ်ရေး ကတ်အမှတ်	မဲဆန္ဒနယ်	ကိုယ်စားပြုပါတီ
ကချင်ပြည်နယ်				
(၁)	ဦးဝင်းနိုင်	၁/မကတ(နိုင်)၀၀၄၈၀၉	မိုးကောင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီ အဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
ကယားပြည်နယ်				
(၂)	ဒေါ်ခင်စန်းဝင်း(ခ) ဒေါ်စန်းစန်းမြင့်	၂/လကန(နိုင်)၀၂၁၄၆၆	လွိုင်ကော်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး

(၃) ဦးဇော်အောင်	၁၄/ဘကလ(နိုင်)၂၀၇၅၁၇	ကောလင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၄) ဦးနေစိုးအောင်	၅/အတန(နိုင်)၀၅၆၄၄၉	ဝန်းသို	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး

(၅) ဒေါ်တင်တင်ရီ	၆/မအရ(နိုင်)၀၇၉၅၂၃	ကျွန်းစု	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၆) ဦးအောင်စိုးသူ	၆/ရဖန(နိုင်)၀၅၈၇၈၃	ရေဖြူ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၇) ဦးအုန်းခင်	၆/ပလန(နိုင်)၀၀၂၀၂၀	ပုလော	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၈) ဦးဥက္ကာမင်း	၆/မမန(နိုင်)၁၁၄၉၄၂	မြိတ်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး

(၉) ဒေါက်တာခင်စိုးစိုးကြည်	၁၄/မမန(နိုင်)၀၀၈၂၃၂	ပြည်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၁၀) ဦးခင်အေး	၇/နတလ(နိုင်)၀၀၆၆၀၁	နတ်တလင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး

(၁၁) ဒေါ်ဖြူဖြူသင်း	၁၂/ဥကတ(နိုင်)၁၀၈၈၅၀	မင်္ဂလာတောင်ညွန့်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
---------------------	---------------------	-------------------	-----------------------------------

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး

(၁၂) ဦးဝေလင်းအောင်	၁၄/မမန(နိုင်)၂၆၆၃၁၇	မြောင်းမြ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ
(၁၃) ဒေါ်သန္တာ	၁၂/အစန(နိုင်)၁၅၇၀၈၂	အိမ်မဲ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ

(ပုံ) လှသိန်း
ဥက္ကဋ္ဌ
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်



လှိုင်းဘွဲ့မြို့နယ်၌ နေရပ်ပြန်ပြည်သူ ၃၀ အား ကိုဗစ် - ၁၉ ရောဂါပိုး ရှိ၊ မရှိ စစ်ဆေး

လှိုင်းဘွဲ့ နိုဝင်ဘာ ၁၂
ကရင်ပြည်နယ် လှိုင်းဘွဲ့မြို့နယ်တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်၊ ထိန်းချုပ်၊ ကုသရေးလုပ်ငန်း များ အရှိန်အဟုန်မပျက် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ ပြန်လာသူများကို အသွားအလာကန့်သတ်ထားရှိပြီး နေအိမ်တွင် နေထိုင်ရေး စနစ်တကျထားရှိ၍ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်ခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။ ယမန်နေ့က နေရပ်ပြန်ပြည်သူ ၃၀ အား ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါပိုး ရှိ၊ မရှိ Rapid Test Kit ဖြင့် နှာခေါင်းတို့ဖတ်နှင့် အာခေါင်တို့ဖတ်တို့ကို ရယူစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
အဆိုပါ နှာခေါင်းတို့ဖတ်နှင့် အာခေါင်တို့ဖတ် ရယူစစ်ဆေးရာတွင် မြိုင်ကြီးငှက်ကန်ယ် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ ဒေါက်တာသန်းထိုက်အောင်နှင့် ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများက မြိုင်ကြီးငှက်ကန်ယ်ဒေသ နန်းသီလာမြိုင်ဆေးရုံရှိ အသွားအလာကန့်သတ်စောင့်ကြည့်ရေးစခန်း တွင်ထားရှိသော နေရပ်ပြန်ပြည်သူ ၃၀ တို့ကို Rapid Test Kit ဖြင့် နှာခေါင်းတို့ဖတ်နှင့် အာခေါင်တို့ဖတ်တို့အား ရယူစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)



ကော့မွူးမြို့နယ်၌ အခြေခံအိမ်ထောင်စုများအား ထောက်ပံ့ငွေများ စတုတ္ထအကြိမ် ပေးအပ်

ကော့မွူး နိုဝင်ဘာ ၁၂
ကိုဗစ် ၁၉ ကာလအတွင်း ပုံမှန်ဝင်ငွေမရှိသော အခြေခံလူတန်းစား အိမ်ထောင်စုများအား နိုင်ငံတော်အစိုးရက ထောက်ပံ့ပေးအပ်သည့် စတုတ္ထအကြိမ် ထောက်ပံ့ငွေများအား အိမ်တိုင်ရာရောက် လိုက်လံ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခြင်းကို ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင် ကော့မွူးမြို့နယ်ရှိ ရပ်ကွက်ကျေးရွာများတွင် ယနေ့ နံနက်ပိုင်းက ထောက်ပံ့ပေးလျက် ရှိကြောင်း သိရသည်။
ထိုသို့ ထောက်ပံ့ငွေများ အိမ်တိုင်ရာရောက် ပေးအပ်ရာတွင် တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဒေါ်သန္တာအေး၊ မြို့နယ်

အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးထက်ဝင်းနှင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ ရပ်ကွက်/ ကျေးရွာ တာဝန်ရှိသူများက ကျန်းမာရေးညွှန်ကြားချက်များနှင့်အညီ အခြေခံအိမ်ထောင်စုများထံ လက်ဝယ်အရောက် စနစ်တကျ ထောက်ပံ့ ပေးလျက်ရှိသည်။
ကော့မွူးမြို့နယ်အတွင်းရှိ ရပ်ကွက်/ကျေးရွာ ၆၂ အုပ်စုမှ ပုံမှန် ဝင်ငွေမရှိသော အိမ်ထောင်စု ၂၉၂၅၃ စုအတွက် စတုတ္ထအကြိမ်အဖြစ် နိုင်ငံတော်က အိမ်ထောင်စုစာစီစုလျှင် ငွေကျပ် ၄၀၀၀၀ နှုန်းဖြင့် စုစုပေါင်း ငွေကျပ် ၁၁၇၀၁၂၀၀၀ အား ထောက်ပံ့ပေးခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။ မောင်အေးချမ်း

၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် မြန်မာနိုင်ငံ၏ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲနှင့်စပ်လျဉ်း၍ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ကမ္ဘောဒီးယား တော်ဝင်သံရုံးက ကြေညာချက်ထုတ်ပြန်

စာမျက်နှာ » ၁၀

နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက် ည ၈ နာရီ ထုတ်ပြန်ချက်အရ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါပိုးရှိ လူနာသစ် ၁၁၄၅ ဦး တွေ့ရှိ

စာမျက်နှာ » ၁၆

ကိုဗစ် - ၁၉ အကြောင်း သိကောင်းစရာ အမေး/အဖြေ အစီအစဉ် အင်းဝရဲ့ လွမ်းပုံပြင်

စာမျက်နှာ » ၁၄

စာမျက်နှာ » ၂၀